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شهردارى زرين شهر به اســتناد مجوز شــماره ١٦٩ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٢٧  
شوراى اسلامى شــهر در نظردارد محل مورد نياز جهت نصب يك دستگاه 
تلويزيون شــهرى ثابت براى تبليغات واقع در ضلع جنوبى ميدان انقلاب 
زرين شهر به مساحت حدودى ٢٠متر مربع را به صورت اجاره به مدت ٣سال 
ازطريق مزايده عمومى و با بهره گيرى از سامانه تداركات الكترونيكى دولت 
(ستاد) به شماره مزايده ٥٠٠٢٠٩٣٢٨٣٠٠٠٠٠٩  اقدام نمايد .لذا از متقاضيان 
دعوت بعمل مى آيد جهت دريافت اســناد مزايده وكسب اطلاعات بيشتر 
از تاريخ انتشار تا ساعت ١٢ مورخ ١٤٠٢/٦/٩ به ســامانه مذكور به آدرس

 www.setadiran.ir    مراجعه نمايند . 

آگهی مزایده

 م.الف :۱۵۵۱۶۲۸

نوبت  دوم

حسین اسماعیلی احمدی -شهردار زرین شهر

شركت نيروكلر در نظر دارد شناسايى پيمانكار ساخت ســازه فلزى مورد نياز خود را از طريق مناقصه عمومى 
شناسايى نمايد. از اين رو از كليه تامين كنندگان درخواست مى شود پيشــنهادات مالى  خود را حداكثر تا روز 
چهارشنبه به تاريخ ١٤٠٢/٠٦/٠٨ از طريق ايميل inquiry@nirouchlor.com يا به صورت پاكت در بسته به 
واحد انتظامات شركت نيروكلر به آدرس اصفهان- فلاورجان- شهرك صنعتى اشترجان - پلاك ٢٢٣ ارسال نمايند.
 وجه تضمين شركت در مناقصه ٥,٠٠٠,٠٠٠,٠٠٠ ريال مى باشد كه مى بايست به صورت چك صيادى در وجه شركت 

نيروكلر(شناسه ملى ١٠٢٦٠٢٧٦٨٦٦) به تاريخ ٠٨ /١٤٠٢/٠٨ ارايه گردد.
هزينه اين آگهى بر عهده برنده مناقصه مى باشد.

نيروكلر در رد يا قبول پيشنهادات مختار است و ارسال پيشنهادات فنى و مالى هيچگونه حقى براى پيمانكاران 
ايجاد نمى كند

پيشنهادات فنى، پيشنهادات مالى، چك تضمين شركت در مناقصه هر كدام در پاكت هاى در بسته يا ايميل جداگانه 
ارسال گردد.

 كليه تامين كنندگان محترم جهت كســب اطلاعات بيشــتر مى توانند به وب ســايت شــركت نيروكلر به 
آدرس www.nirouchlor.com بخش مناقصات و مزايدات مراجعه و يا با شماره تلفن ٣٧١٠٠-٠٣١ داخلى 

٢٠٧  تماس حاصل فرمايند.

مناقصه شماره ۰۲/۰۶۰۵/۰۰۱- م
شناسایی پیمانکار ساخت سازه

شرکت نیروکلر اصفهان

توسعه گردشگرى در اصفهان با توسعه بوم گردى
۲

موافقت اوليه با تأسيس ٧ مجموعه گردشگرى در استان

تعیین تکلیف قسمت جنجالی آزادراه اصفهان- شیراز در شورای عالی محیط زیست 

شمارش معكوس براى بهره بردارى از آزادراه اصفهان- شيراز درحالى آغاز شده كه قطعه سوم اين پروژه 
براى عبور از پارك ملى كلاه قاضى محل مناقشه سازمان محيط زيست و وزارت راه است.

موضوع كلاه قاضى حالا روى ميز شوراى عالى محيط زيست است تا براى عبور آزادراه اصفهان- شيراز 
از قلب پارك ملى و سرنوشت پناهگاه حيات وحش تصميم بگيرد.

۷

در صفحه ۳ بخوانید

خبر مهم وزارت کار برای کارگران جزئیات ماجرای قطع درختان در خیابان امام خمینی (ره)جهان نما سامسونگ گلکسی A ۵۴ بخریم یا گلکسی A ۷۳استان خواص بی نظیر دارچین برای سلامتیتکنولوژی سلامت

۲

شکل «فرم مدارس» 
برای خانواده ها 
تغییر می کند؟

 دردسر متولدین ماه مهر!

تخلیه نخاله های ساختمانی 
در  اصفهان،هوشمند می شود

اعمال نفوذ برای بخشش 
عوارض صنایع آلاینده

«قطعه سوم» هنوز کلاه قاضی را تهدید می کند

۳

۳

۳

       

مدير عامل فولاد مباركه تأكيد كرد؛

رکود در
 ساخت و ساز 

سیمان را ارزان کرد
بررسى قيمت ها در بازار سيمان نشان مى دهد كه اين 
محصول ساختمانى برعكس يك ماه قبل كه رشد قيمت 
صعودى پيداكرده بود حالا در اولين روزهاى ماه شهريور 
با كاهش قيمت روبه رو شده است. موضوعى كه دور از 
انتظار نبود و اين در حالى است كه ركود ساخت وسازها 

نيز به اين مسئله دامن زده است.
شيب ريزش قيمت ها در بازار ســيمان در بازه زمانى 
يك ماهه به قدرى سرعت گرفته و تند شد كه در برخى از 
انواع سيمان حتى شاهد كاهش قيمت تا ده هزار تومان 

در هر كيسه بوديم.
همزمان با سقوط آزاد قيمت ســيمان، مديركل دفتر 

صنايع وزارت صنعت، معدن و تجارت    ...

جنتلمن ها معجزه مى كنند
برآمدن ندای طبقه متوسط از روی نیمکت زمین فوتبال

۲

۸

۳

۷

ستاره سابق طلایی ها؛ 
آذرخش شمس آذر

فولاد مبارکه می تواند 
در استخراج معادن سرمایه گذاری کند

فعالیت دسته های عزاداری به صورت سنتی پایدار بماند

۷

انتقاد رئیس شورای شهر اصفهان از 
برخی نمایندگان مجلس



٠٢جهان نما ٤٦٦٧دوشنبه   ٦  شهريور  ماه   ١٤٠٢ سال بيستم

١١٠ هزار خانه لوكس
 در تهران شناسايى شد

خبر مهم وزارت كار براى 
كارگران

خبرخوان
«مهمونى» در صداوسيما

  مووى مگ  به تازگــى تصويــرى 
در فضاى مجازى منتشرشــده كــه حكايت از 
پخش مجموعــه «مهمونى» بــه كارگردانى 
ايرج طهماسب از صداوســيما دارد. در اين نامه 
به شــركت هاى تبليغاتى اشاره شــده و از آنها 
خواسته شــده كه با توجه به پخــش مجموعه 
«مهمونــى» از شــبكه نســيم، پيشــنهادات 
تبليغاتى خود را ارائه نمايند تا بررســى شــود. 
پيش ازاين، پخش برنامــه «مهمونى» از طريق 
پلتفرم هــاى پخش فيلــم در اينترنــت انجام 

مى شد.

پاركينگ مهران پر شد
 ركنا  جانشين رئيس پليس راهور فراجا 
در خصــوص بازديد هوايى مــرز مهران گفت: 
پاركينگ هاى مشخص شــده براى خودروهاى 
شــخصى و عمومى تا ظرفيت ٧٠ درصدشــان 
پرشده است. سردار ســيد تيمور حسينى تأكيد 
كرد: خوشــبختانه تاكنون تصادفــى كه در آن 

جانباخته اى داشته باشيم رخ نداده است.

سحر قريشى
 به سينما بازگشت

سحر قريشى كه در چند سال    ايران آرت
اخير، روزهاى پرحاشيه اى را پشت سر گذاشته، 
بى سروصدا به پرده سينماهاى ايران بازگشته و 
يك فيلم از او در حال اكران اســت؛ موضوعى 
كه گمانه زنى ها درباره بازگشــت اين بازيگر را 
به ســينماى ايران پررنگ كرده اســت. برخى 
دوستان قريشــى ازجمله يكى از تهيه كنندگان 
قديمى ســينماى ايران كه ســابقه همكارى با 
قريشى را دارد، او را تشــويق كرده اند به ايران 
بازگردد و دوباره در ســينماى ايران مشــغول 

شود.

درخشان ترين ابر ماه
  گجت نيوز علاقه منــدان بــه پديده 
نجومى مى توانند در ٣٠ آگوســت ٢٠٢٣ برابر با 
٨ شــهريور ١٤٠٢ بزرگ ترين و درخشان ترين 
ابر ماه ســال را رصد كنند. ايــن ابرماه كمياب 
بوده و تا سال ٢٠٢٦ امكان رصد آن را نخواهيم 
داشــت. علاقه مندان به پديده هاى نجومى در 
ايران مى تواننــد ابر ماه آبى را از ســاعت ١٨ و 
٣٣ دقيقه  روز چهارشنبه ٨ شــهريور در آسمان 
ايران رصد كنند. البته نام ابرماه آبى به رنگ آن 
ارتباطى نداشته و رنگ واقعى آن نارنجى است؛ 
اما به دليــل اينكه دومين ماه كامــل از يك ماه 
تقويمى محسوب مى شــود، براى آن نام ابرماه 
آبى را در نظر گرفتند. ابرماه آبى هر ٢ تا ٣ ســال 

رخ خواهد داد.

حجم كتب درسى 
زياد است؟

  فارس حجت الاسلام والمسلمين على 
لطيفى، رئيس ســازمان پژوهش و برنامه ريزى 
آموزشــى در واكنش به اينكه برخــى معتقدند 
حجم كتاب هاى درســى زياد است، اظهار كرد: 
به نظرم چالش اصلى عدم تناسب ميان چگالى 
محتوا و زمان آموزش اســت يعنى حجم، معيار 
نيســت بلكه معتقدم چگالى مهمتر است. وى با 
بيان اينكه مسئله اين اســت كه چگالى با زمان 
تناسب ندارد گفت: آيا بايد زمان آموزش را اضافه 
كنيم يا چگالى را كم كنيم يا هر دو با هم صورت 
گيرد؟ اين يك پرســش كارشناسى است و بايد 
درباره اش بررسى كرد. حجت الاسلام والمسلمين 
لطيفى افزود: ايران يكى از كشورهايى است كه 
كمترين ميزان زمان آموزش در جهان را دارد و 
اين بسيار نگران كننده است. لذا فقط مسئله اين 
نيست كه حجم كتاب را كم كنيم بلكه حتماً بايد 
به اين فكر باشــيم كه زمان آموزش را واقعى تر 

كنيم.

رئيــس ســازمان مالياتى گفت: بــراى ســلبريتى ها و 
اينفلوئنســرها، يك اداره مشــخصى معيــن كرده ايم 
و ماليــات ســتانى از اين افراد آغازشــده اســت كه 
تاكنــون بــراى ٥٠٠ نفــر پرونــده تشكيل شــده 
اســت و حدود ٣٠ ميليــارد تومان ماليات گرفته شــده

 است.
سبحانيان گفت: تاكنون حدود ٢٥٢ هزار خودروى لوكس 
شناسايى شــده و ٢/٣ هزار ميليارد تومان از آنها ماليات 
اخذ شده است. از طرفى در سال جارى عدد خودروهاى 
لوكس ارتقا پيداكرده، بنابراين ٢٥٢ هزار خودرو لوكس 
شناسايى شده در سال گذشته، به ١٧٠ هزار خودرو تقليل 

پيداكرده است و ميزان ماليات آنها نيز به ٣٠٠٠ ميليارد 
تومان رسيده است.

وى گفت: در سال گذشــته ملاك شناسايى خانه هاى 
لوكس خانه هــاى  ١٥ ميليارد تومان به بــالا، در نظر 
گرفته شده بود و بر همين اســاس حدود ٤٣ هزار خانه  
لوكس در ســال ١٤٠١ در كل كشــور  شناســايى شد 
و ٢/٢ همــت از آنهــا ماليات ســتانى شــد. لازم به 
ذكر اســت ملاك خانه هاى لوكس در ســال ١٤٠٢، 
به ٢٠ ميليارد تومــان ارتقا يافت، كه تاكنــون تنها در 
تهران حدود ١١٠ هــزار خانه لوكس شناسايى شــده

 است.

معاون روابط كار وزارت كار گفت: دستمزد بر اساس نرخ 
تورم و سبد معيشت متناسب با نياز يك خانوار ٣/٣ نفره 

به صورت سه جانبه تعيين مى شود.
على حسين رعيتى فرد درباره درخواست مجدد كارگران 
براى تشــكيل شــوراى عالى كار و بررسى مجدد مزد 
گفت: طبق قانون شــوراى عالــى كار يك بار حقوق و 
دســتمزد را تعيين مى كند. دســتمزد ١٤٠٢ به صورت 
سه جانبه گرايى بحث و بررسى شد و درنهايت دستمزد 
٢٧ درصد افزايش يافت. وى درباره چشــم انداز بهبود 
حقوق و دســتمزد كارگران گفت: اول شهريور جلسه 
شوراى عالى كار با دســتمزد كار مشخصى برگزار شد. 

حقوق و دســتمزد مطابق قانون ســالى يك بار تعيين 
مى شود؛ اما اگر نمايندگان كارگران نظرى داشته باشند 
بايد در شوراى عالى كار به صورت جمعى مورد بحث و 

بررسى قرار گيرد.
معاون روابط كار وزارت كار گفت: در جلســات شوراى 
عالى كار در اســفند ماه مقرر شد درصورتى كه دستمزد 
كارمندان در سال ١٤٠٢ مجدد افزايش پيدا كرد جلسه 
شوراى عالى كار تشكيل و بحث دستمزد كارگران مجدد 
بررسى شود. اميدواريم با كاهش نرخ تورم كه در حال 
انجام است ثبات قيمت ها ايجاد شود و بتوانيم توازن را در 

بازار كار ايجاد كنيم.

اروپا متقاضى 
پهپادهاى ماست

  تسنيم ســردار رضا طلايى نيك، معاون 
توسعه مديريت و برنامه راهبردى و سخنگوى وزارت 
دفاع و پشتيبانى نيروهاى مسلح درباره وضعيت صادرات 
پهپاد به كشورهاى ديگر گفت: پهپادهاى ما متقاضيان 
زيادى دارد و كشورهاى بسيارى از ما درخواست خريد 
پهپاد دارند. از كشورهاى غربى و اروپايى هم چند مورد 
درخواست داشته ايم كه البته آنها مايل نيستند اسمشان 

اعلام شود.

شكر سهميه بندى نمى شود
  تسنيم مديركل دفتر بازرسى و نظارت بر 
كالاهاى اساســى وزارت جهاد كشاورزى گفت: هيچ 
كمبودى در توليد و توزيع شكر وجود ندارد و سهميه بندى 
اين كالا نيز كذب است زيرا شكر به اندازه كافى توليد و 
توزيع  شــده و هيچ كمبودى در تأمين اين كالا نداريم. 
گفتنى اســت؛ طى روزهاى گذشــته خبرى مبنى بر 

سهميه بندى شكر در برخى رسانه ها منتشر شده بود.

پيامك براى سرپرستان
طرح كالابــرگ الكترونيك از     خبر آنلاين 
پنج شنبه هفته گذشته با اضافه شــدن ٢ دهك جديد 
اكنون ٥ دهك اول درآمدى را شــامل مى شود. معاون 
وزير رفاه در پاســخ به اينكه مــردم چگونه مى توانند 
متوجه دهك درآمدى خود شوند گفت: براى سرپرستان 
خانوار دو دهك جديد پيامك ارسال مى كنيم و دهك 
آنها را يادآورى مى كنيم كه مثلاً شــما دهك چهارم و 
پنجم هستيد و چنانچه از ســبد كالايى خريد كنيد از 
اعتبار اضافى (١٢٠ هزار تومان شارژ اضافى) برخوردار 

مى شويد.

مافياى سخت
اميرحســين بانكى پور، نماينده مردم    فارس
اصفهان در مجلس شوراى اسلامى در نشست خبرى 
با موضوع ويژگى هاى لايحه حجاب و عفاف از وجود 
مافياى چادر مشكى در كشور خبر داد و گفت: مافياى 
سختى پشت واردات چادر مشــكى وجود دارد كه نياز 
است به جد دولت براى تأسيس كارخانه ها توليد چادر 

مشكى وارد عرصه شود.

حذف شبكه جام جم؟
  صبا شــنيده ها حاكى از آن است كه مديران 
سازمان صداوسيما قصد دارند شبكه جهانى جام جم را 
حذف كنند. آنطور كه شنيده مى شود دليل اصلى مديران 
براى حذف جام جم اين است كه اين شبكه ها مخاطب 
ندارند. يك منبع آگاه در اين زمينه گفت: انحلال شبكه 
جام جم صحت دارد و اين خواست معاون سيما و رئيس 
سازمان صداوسيماى جمهورى اسلامى است. اين منبع 
آگاه ادامه داد: مركز تحقيقات صداوســيما بايد اعلام 
كند كه توقع ما از ميزان مخاطب چقدر بايد باشد؟ مگر 
شبكه هاى ديگر مثل شبكه افق يا شبكه ٢ سيما چند 
درصد مخاطب دارند؟ مى گويند شبكه ٤ سيما اگر بين 
٤ تا ٧ درصد مخاطب داشته باشد، رضايت بخش است، 
خب شــبكه جهانى جام جم چند درصد بايد مخاطب 

داشته باشد؟

پتِ شــاپ ها را 
جمع كنيد

نماينده ولى فقيه در مازندران نظارت    انتخاب
در حوزه عفاف و حجاب را امرى الزامى دانست. آيت ا... 
محمدباقر محمدى لائينى در ديدار با دبير امربه معروف 
و نهى از منكر كشور تأكيد كرد: بايد بررسى شود صدها 
هزار البسه ناموزون كجا تهيه مى شوند و بايد از مسئولان 
اصناف و صمت پاســخ بخواهيد و يقه آنهــا را پس از 
بازرسى بچسبيد. وى با اشــاره به وجود ١٦٠ فروشگاه 
حيوانات خانگى (پتِ شــاپ) در اســتان آن را زيبنده 

ندانست و خواستار برخورد با آن شد.

خيلى وقت است كه گردشگران ديگر به دنبال هتل هاى 
لوكس نيســتند و از ميان گزينه هــاى اقامتى ترجيح 
مى دهند بوم گردى را انتخاب كنند. بوم گردى ظرفيتى 
جديد در گردشگرى است كه مسافر خسته از زرق وبرق 
زندگى صنعتى و ماشينى امكانى مى يابد تا زير آسمان 
صاف و پرستاره روســتا، با پديده هاى بكر فرهنگى و 
طبيعى مناطق مختلف كشــور آشنا شــود. بوم گردى 
ازجمله صنايعى اســت كه با توســعه آن در روستاها و 
تقويت زيرســاخت هاى گردشــگرى مى توان رونق 

اقتصادى خاصى به روستاها بخشيد.
برآيندها نشــان مى دهد كه اداره كل ميراث فرهنگى 

اصفهــان گام هاى اساســى براى توســعه بوم گردى 
در اســتان برداشــته به طورى كه اكنون در اين بخش 
اصفهــان رتبــه اول را در بين اســتان هاى كشــور 

دارد.
به تازگى و در سومين نشست كميته فنى سرمايه گذارى 
اصفهان گام ديگرى در عرصــه افزايش اقامتگاه هاى 
سنتى برداشته شده است و اين بار نيز با موافقت اوليه با 
تأسيس ٧ مجموعه گردشگرى در استان اصفهان شاهد 

افزايش مجموعه هاى اقامتى بكر در اصفهان هستيم.
از مجموعه طرح هاى ارائه شــده در ايــن كميته كه با 
اكثريت آراء به نتيجه رســيده با ايجاد يــك اقامتگاه 
سنتى و سفره خانه سنتى در شــهر اصفهان و تأسيس 

يك اقامتگاه سنتى در شهر تاريخى نايين و نيز با نجات 
بخشى ٣ مجموعه تاريخى در محورهاى مركز و شرق 

استان موافقت شده است.
اين اتفاق مى تواند گردشگرى اصفهان را بيش ازپيش 
ارتقا دهد چراكه به گفته كارشناسان بارونق بوم گردى 
در اصفهان مردم نقاط مختلف كشور و دنيا مى توانند از 
فرهنگ، آداب ورســوم و آيين هاى بكر و دست نخورده 
مناطق مختلف، غذاهاى سالم و طبيعى، نحوه فعاليت 
روستاييان، صنايع دســتى زنان و مردان روستانشين و 
مناظر طبيعى زيبا و ديگر جاذبه هاى گردشــگرى اين 

مناطق بهره مند شوند.
بوم گردى تنها ســفر به روســتا براى تماشاى طبيعت 

نيست، بلكه آشنايى با آداب ورسوم، فرهنگ هاى متفاوت 
همچنين رويارويى باهنرهــاى نهفته در دل خانه هاى 
روستايى از ديگر فوايد مهم گردشگرى روستايى است 
كه اصفهان از اين نعمت بزرگ در دل روستاهاى دور و 

نزديك خود بهره مند است.
عليزاده، يك استاد دانشگاه و فعال در حوزه گردشگرى، 
در اين رابطه با اشــاره به اينكه تنها راه زنده نگهداشتن 
خرده فرهنگ هــا توجه به اكوتوريســم اســت معتقد 
اســت: اصفهان از ســاليان پيــش به عنوان اســتان 
مقصد گردشگرى بســيارى از گردشــگران داخلى و 
خارجى از ظرفيت قابل توجهــى درزمينه اقامتگاه هاى 
بوم گردى برخوردار بوده است كه مى توان با بهره گيرى 
از اين صنعت ســبز و پايدار از بســيارى مشــكلات 
اقتصــادى، اجتماعى و حتــى فرهنگى پيشــگيرى

 كرد.
مهمتريــن عامل حضور گردشــگران در بوم گردى ها 
قرار گرفتن در ميان آداب ورســوم بوميان است و اين 
درحالى است كه وقتى همين ارزش هاى محلى باعث 
كسب درآمد اهالى شود ناخودآگاه خرده فرهنگ ها حفظ 

خواهند شد. 
در حال حاضــر اصفهان بيشــترين تعداد روســتاى 
هدف گردشگرى كشــور را دارد و توسعه بوم گردى در 
روســتاهاى اســتان اصفهان به ويژه در غرب و جنوب 
اســتان نه تنها از مهاجرت روستاييان جلوگيرى خواهد 
كرد و باعث رشــد اقتصادى در اين مناطق خواهد شد 
بلكه ايجاد بوم گردى در مناطق بكر و روستايى اصفهان 
مى تواند به فرصتى مثبت و اثرگذار در توسعه زمينه هاى 
اقتصادى پايدار و در كنار آن آبادانى اجتماعى و فرهنگى 

تبديل شود.
بررســى ها نشــان مى دهد كه رفته رفته اقامتگاه هاى 
بوم گردى جايــگاه ويــژه اى در ميان مشــهورترين 
اقامتگاه ها مانند هتل ها در شهرهاى ايران پيداكرده اند 
و پيرو همين اتفاق، تعداد كسانى كه خانه اى در روستا 
دارند و مى خواهند آن را تبديل بــه اقامتگاه بوم گردى 

كنند نيز رو به افزايش است.

بررسى قيمت ها در بازار سيمان نشان مى دهد كه اين 
محصول ســاختمانى برعكس يك ماه قبل كه رشــد 
قيمت صعودى پيداكرده بود حالا در اولين روزهاى ماه 
شهريور با كاهش قيمت روبه رو شده است. موضوعى 
كه دور از انتظار نبــود و اين در حالى اســت كه ركود 

ساخت وسازها نيز به اين مسئله دامن زده است.
شــيب ريزش قيمت ها در بازار ســيمان در بازه زمانى 
يك ماهه به قدرى سرعت گرفته و تند شد كه در برخى از 
انواع سيمان حتى شاهد كاهش قيمت تا ده هزار تومان 

در هر كيسه بوديم.
همزمان با ســقوط آزاد قيمت ســيمان، مديركل دفتر 
صنايــع وزارت صنعت، معدن و تجــارت در خصوص 

قيمت اصلــى اين كالاى اساســى اعلام كــرد: با در 
نظر گرفتن ٩ درصد ارزش افــزوده و ١٠ درصد هزينه 
حمل ونقل و ١٥ درصد نرخ سود قيمت فعلى هر كيسه 
سيمان در بازار براى مصرف كننده بايد كمتر از ٥٠ هزار 

تومان باشد.
سال گذشته سردترين فصل ساخت وساز در كلانشهرها 
در فصل بهار بود اين در حالى است كه اين اتفاق امسال 
هم تكرار شــد و تيراژ توليد مسكن در حداقل ١٨ سال 
گذشته سقوط كرد. اين ركود تاريخى خانه سازى بيش 
از هر عاملى، متأثر از «جهش دوباره قيمت مســكن» 
در ابتداى ســال جارى اســت كه باعــث نااطمينانى 
ســرمايه گذاران ســاختمانى به آينده و ناتوانى بيشتر 
آنها در فروش و در نتيجه انصراف از ادامه فعاليت شد؛ 

بنابراين، ســازنده ها چنان در مارپيــچ تورم ملكى گير 
افتادند كه «رشد بيشتر قيمت» باعث تشديد خروج آنها 

از بازار ساخت و برعكس آن شد.
موضوعــى كه بــازار آهــن آلات را نيز تحــت تأثير 
قرار داده اســت تا جايى كه قيمت بيشــتر آهن آلات 
در ماه هــاى گذشــته روند كاهشــى داشــته و طبق 
اظهــارات فعالان بازار، ركــود براين بــازار نيز حاكم

 است.
بررسى بازار ســيمان نيز اين موضوع را تأييد مى كند. 
برخى از فروشندگان معتقدند علت اصلى كاهش قيمت 
و آرام بودن بازار مصالح ساختمانى نسبت به فصل هاى 
مشــابه ســال هاى قبل و ركود شــديد حاكم بر بازار 

ساخت وساز است.

البته اخيــراً برخى فروشــندگان هــم گفته اند كه در 
ماه هاى قبل عرضه ســيمان در بورس نوسان داشته 
اســت، اما به اعتقــاد كارشناســان اين حــوزه ورود 
وزارت صمت به اين موضوع و عرضه مديريت شــده 
ســيمان شــاهد روند رو به كاهش در قيمت سيمان 

هستيم.
درمجموع مى توان گفت روند تغييرات قيمت ســيمان 
برخلاف ماه قبل پيش رفته اســت و در تيرماه به دليل 
كاهش توليد در پى قطعى بــرق و همچنين انتظارات 
تورمى ناشى از افزايش نرخ گاز صنايع، شاهد افزايش 
قيمت سيمان بوديم اما حالا به نظر مى رسد مجدداً ركود 
بخش ساخت وساز، عنان بازار را به دست گرفته و بازهم 

سيمان ارزان شده است.

ركود در ساخت وساز، سيمان را ارزان كرد

توسعه گردشگرى در اصفهان با توسعه بوم گردى

دريا قدرتى پور

خورشيد كيايى

آشفتگى و چندصدايى در بازار فرم مدارس باعث مى شود كه هرسال در 
آستانه ماه مهر گرانى بر تن لباس فرم مدارس بنشيند؛ قيمت هاى متفاوتى 
كه هرســاله به دغدغه خانواده ها تبديل مى شــود؛ فرم هايى كه چندان 

باكيفيت نبوده و تنها براى يكسال تحصيلى دوام دارد.
اين درحالى اســت كــه آموزش و پــرورش و وزارت صمت، هرســاله 
نرخ نامه هايى را تعيين و به اســتان ها ابلاغ مى كنند كه بايد حرف اول و 
آخر در حوزه لباس دانش آموزى را بزند ولى باوجوداين همچنان نرخ هاى 

گوناگون از خانواده ها دريافت مى شود كه موجب اعتراض شده است.
اما حتى اگر لباس هاى فرم مدارس به قيمت درج شــده در ابلاغيه ها نيز 
فروخته شود؛ نرخ ها براى قشر ضعيف جامعه بالاست، به خصوص اگر در 
يك خانه چند دانش آموز حضور داشته باشد. در اين ميان برخى مدارس 
غيردولتى هم حكايت خاص خودشان را دارند به طورى كه يكدست لباس 
فرم دانش آموزى در آنها حدود يك ميليون و حتى بيشتر هزينه  برمى دارد 

كه مصداق بارز بيشتر پول دادن و بيشتر آش خوردن است.
وزارت آموزش وپرورش چند ســالى هســت كه تصميم گيرى در حوزه 
دانش آموزى و كلاً ريش و قيچى اين ماجرا را بــه انجمن اوليا و مربيان 
واگذار كرده با اين توضيح كه اگر مردم پولى بابت لباس مى پردازند به جيب 
مدرسه نمى رود بلكه در حساب توليدكننده ها مى نشيند اما نقش حاكميتى 
و نرخ نامه هايى كه مصوب مى شــود تنها بر روى كاغذ محلى از اعراب 
داشته و زمانى كه به عمل مى رسد نرخ ها به دلايل مختلف تغيير مى كند.

اين گلايه ها باعث شده كه امسال روند جديدى در تهيه فرم مدارس ايجاد 
شــود و معاون دفتر انجمن اوليا و مربيان وزارت آموزش وپرورش در اين 
رابطه اعلام كرده كه هيچ الزام و اجبارى براى تهيه لباس فرم مدارس از 

توليدى خاص وجود ندارد.
طبق گفته هاى هراتى، در آيين نامه اجرايى به شــوراى مدرسه و انجمن 
اوليا و مربيان اختيار داده شــده كه در خصوص لباس فرم دانش آموزان 
تصميم گيرى صورت گيرد و برنامه ريزى و اقدام براى تهيه لباس به عهده 
انجمن اوليا و مربيان گذاشته شده است؛ بنابراين، قانون گذار تكليف لباس 

فرم را بر عهده مدرسه گذاشته است.

در اين رابطه همچنين بخشنامه هايى به استان ها ارسال شده و چگونگى 
عملكرد آنهــا براى تهيه لباس فــرم بدون ايجاد زحمــت براى والدين 

تعيين شده است.
اكنون اين اميدوارى وجود دارد كه بر اساس بخشنامه ارسال شده، بخشى 
از دغدغه هاى خانواده ها در رابطه با تهيه لبــاس و فرم مدارس مرتفع و 
ملاحظاتى رعايت شود؛ ازجمله اينكه مدرسه هرسال نبايد طرح و رنگ 
لباس فرم را تغييــر دهد تا دانش آموزان بتوانند از لباس هاى ســال قبل 
خود استفاده كنند. همچنين مى توانند با برخى توليدى ها مذاكره كرده تا 
لباس ها را تهيه كنند اما الزام و اجبارى براى تهيه لباس از توليدى خاصى 

وجود ندارد و خانواده مى تواند طرح و رنگ لباس را خودش تهيه كند.
حالا اين ســئوال پيش مى آيد با توجه به اينكه برخى از مدارس از لباس 
متحدالشكل استفاده مى كنند اين رويه به آشفتگى بيشتر كمك نخواهد 
كرد و باز دوباره خانواده ها مجبور نمى شوند از الگوى قديمى استفاده كنند؟
محسن رئوف، مدرس و مشاور خانواده در انجمن اوليا و مربيان دراين باره 
مى گويد: بازارگرمى مدارس براى روپوش دانش آموزان متأسفانه وجود 
دارد. اينكه پوشاك و لباس مدارس مورد سوءاستفاده بازار و الگوى فشار 
بر خانواده ها قرارگرفته موردپسند نيست و در نحوه عملكرد به خوبى عمل 

نشده است.
وى با اشاره به اينكه دستورالعمل بخشنامه شفاف و نحوه عملكرد ايده آل 
است تصريح مى كند: مى توان از طريق سامانه هايى مانند شاد، بخشنامه با 
تمام زيرساخت ها را در معرض ديد قرارداد تا بسيارى از بحث ها حل شود.

مريم محسنى

شكل «فرم مدارس» براى خانواده ها تغيير مى كند؟
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خبر

تخليه نخاله هاى ساختمانى در  
اصفهان، هوشمند مى شود

فعاليت دسته هاى عزادارى به 
صورت سنتى پايدار بماند

اعمال نفوذ براى بخشش 
عوارض صنايع آلاينده

رئيس شوراى اسلامى شهر اصفهان با اشاره به لزوم 
پرداخت عـوارض آلايندگى از سـوى صنايع آلاينده 
گفت: اعمال نفوذ برخى نمايندگان ديگر شهرستان ها 
و بخشـش جرايم توسـط حمايت اين نمايندگان دو 
اتفاق منفى در اين راسـتا اسـت. محمـد نورصالحى 
با اشـاره به جلسه مشـترك شوراى اسـلامى شهر با 
نمايندگان استان اصفهان افزود: آلودگى و عوارضى 
كه صنايـع آلاينده بايـد پرداخت كنند، مشـكلات و 
نحوه توزيع پرداخت عوارض مهم ترين مسئله مطرح 
شده در اين جلسه بود. رئيس شـوراى اسلامى شهر 
اصفهـان گفت: صنايـع آلاينده بايد به شـعاع پس از 
٥٠ كيلومتر منتقل و زمين هاى آن ها به شركت هاى 
دانش بنيان تحويل داده شود، اما تا آن زمان اين صنايع 
طبق قانون بايد عـوارض آلايندگى را پرداخت كنند، 
اين در حالى اسـت كه اعمال نفـوذ برخى نمايندگان 
ديگر شهرستان ها و بخشـش عوارض با حمايت اين 

نمايندگان دو اتفاق منفى در اين راستا است.

اصفهان، ميزبان «دى هشت» 
رئيس شـبكه تبـادل علـم و فناورى هشـت كشـور 
اسلامى در حال توسعه  از برگزارى چهارمين نشست 
تجارت فناورى در ١٠ مهر مـاه در اصفهان خبر داد و 
گفت: شركت هاى فناور و دانش بنيان مى توانند براى 
حضور در اين نشست حداكثر تا ١٠ شهريور ماه ثبت 
نام كنند. ميلاد صدرخانلو افزود: اين نشست همزمان 
با برگزارى رويداد جايزه مصطفى در مهر سال ١٤٠٢ 
و با حضـور چهـره هاى عملـى و فنـاورى در شـهر 

اصفهان برگزار خواهد شد.

توليد ٣ ميليون اصله نهال
 در اصفهان 

مديركل منابع طبيعى و آبخيزدارى اصفهان از توليد 
٢ ميليون و ٩٠٠ هزار اصله نهال در استان در راستاى 
افزايش پوشـش گياهى در منطقه خبر داد. ابوطالب 
امينى افزود: سهم بخش خصوصى از اين تعداد يك 
ميليون و ٧٠٠ هزار اصله بوده اسـت. وى با اشـاره به 
طرح ملى كشـت يك ميليـارد اصله نهال در كشـور 
در بازه زمانى چهار سـاله تصريح كرد: سـهم اسـتان 
اصفهان از اين تعداد ٢٠ ميليون اصله است. مديركل 
منابع طبيعى و آبخيزدارى اصفهان خاطرنشان كرد: 
اين نهال ها گونه هاى سازگار با خشكسالى است كه 
با ميزان كمى آب به رشد و زندگى خود ادامه مى دهند 

لذا براى آبيارى آنها مشكلى نداريم.

بحران تعداد 
پزشكان متخصص 

رئيس سـازمان نظام پزشكى شهرسـتان اصفهان با 
اشـاره به آينده بخش درمان و خالى شـدن بسـيارى 
از رشـته هاى پزشكى دانشـگاه ها از دانشـجو اظهار 
داشـت: بسـيارى از رشـته ها ديگر داوطلب نـدارد و 
در اسـتان اصفهان با ٥ ميليون نفر جمعيت شـش يا 
هفـت نفر متخصـص جراحى نـوزادان داريـم و بايد 
بگوييـم در آينـده اى نزديـك اصفهان از وجـود اين 
متخصصـان خالـى مى شـود. پرويز كاشـفى جذب 
سـرمايه گذار براى كمك به سـلامت و درمـان را از 
سوى مديريت شـهرى يكى از زمينه هاى تأثيرگذار 
دانسـت و افـزود: در توسـعه بخـش بيمارسـتانى در 
رتبه پايين قرار داريـم و در اين راسـتا مديريت واحد 
شـهرى مى تواند حـل كننده بسـيارى از مشـكلات 

باشد.

 

بالاترين آمار سرطان كودكان 
در اصفهان

رئيس دانشگاه امام حسـين (ع) با اشـاره به سرطان 
كودكان گفت: بالاترين نرخ سرطان كودكان مربوط 
به اصفهان اسـت. در بيمارسـتان سيدالشهدا (ع) ٣٨ 
تخت براى اين بخش داريم اما اصفهان نيازمند مركز 
تشخيص و درمان سرطان كودكان است كه به توسعه 

توريسم سلامت نيز كمك مى كند.

«قطعه سوم» هنوز كلاه قاضى را 
تهديد مى كند

معاون سياسى، امنيتى و اجتماعى استاندار اصفهان گفت: 
فعاليت دسته هاى عزادارى به صورت سنتى بايد پايدار بماند و 
دچار انحراف و رفتارهاى غلط نشود كه آسيب جدى به دين 

و احساسات مردم وارد مى كند.
محمدرضا جانثارى اظهار كرد: مديريت احساسات و توجه 
به محتوا در برنامه هــاى عــزادارى و هيأت هاى مذهبى 

ضرورى است.
وى افزود: فعاليت دسته هاى عزادارى به صورت سنتى بايد 
پايدار بماند و دچار انحراف و رفتارهاى غلط نشود كه آسيب 

جدى به دين و احساسات مردم وارد مى كند.
معاون سياسى، امنيتى و اجتماعى استاندار اصفهان با بيان 

اينكه منبر و سخنرانى يكى از پايه هاى اساسى هيأت هاى 
مذهبى بايد باشد، تصريح كرد: متوليان هيأت هاى مذهبى 
جلسات وعظ و خطابه را از برنامه هاى هفتگى و روزانه خود 

حذف نكنند و همواره به دنبال انتقال مفاهيم باشند.
وى به ضرورت تقويت و حمايت از فعاليت هاى هيأت هاى 
مذهبى اشاره كرد و اذعان داشت: وقتى دشمن اين تشكل ها 
و جريان هاى فرهنگى را هــدف قرار مى دهد تا به اهدافش 
برسد، مردم و نهادهاى متولى نيز بايد به ترويج و گسترش 
فعاليت هاى فرهنگى و تعظيم شعار بيشتر بپردازند. جانثارى 
تصريح كرد: فتنه گران، سران آشوب و دشمنان در تاخت و 

تازهاى خود مراسم هاى عزادارى را هدف قرار داده اند.

معاون اجرايى و فنى ســازمان مديريت پسماند شهردارى 
اصفهان گفت: يكى از مشكلات فعلى در مديريت پسماند، 
تخليه نخاله هاى ساختمانى اطراف شهر است كه با راه اندازى 

يك سامانه هوشمند، اين معضل كاهش خواهد يافت.
حامد شريفى اظهار كرد:  سامانه مديريت پسماند ساختمانى و 
عمرانى نخاله ساختمانى با كاربرد عمليات ساخت و ساز براى 
شهروندان طراحى شده است كه برآورد اين سامانه، مديريت 

از محل توليد، مسير و تخليه نخاله هاست.
وى افزود: هدف از اين سامانه مديريت پسماند نخاله هاى 
ساختمانى و كاهش معضلات زيســت محيطى و زيبايى 
شناختى است، زيرا بسيارى از جاده هاى اطراف اصفهان با 

مخاطره پسماند مواجه است كه نياز به مديريت صحيح دارد.
وى ادامه داد: يكى از مشكلات فعلى مديريت پسماند، تخليه 
نخاله هاى ساختمانى در حاشيه شهر است كه با ايجاد وحدت 
رويه براى تعريــف نقاطى مجاز براى تخليــه نخاله هاى 
ساختمانى از نقطه مبداء تا مقصد، اين مشكل بر طرف مى شود.
شريفى بيان داشت: اين سامانه اكنون در اختيار شهردارى 
اســت، اما در آينده پنل كاربرى آن در اختيار شهروندان 
متقاضى قرار مى گيرد تا اطلاعات خود را وارد كنند؛ سپس 
شــهردارى از طريق عقد قرارداد پيمانكار مربوطه را در 
اختيار شــهروندان قرار مى دهد تا نخاله هاى ساختمانى 

طبق ضوابط قانونى جمع آورى شود.

توصيه هايى به دولت

فراخوان «موكب كرامت» 

درجه شهردارى انارك ارتقا يافت

نصف جهان   روزنامه «كيمياى وطن» در ســرمقاله 
شماره روز گذشته خودش به موضوع «دولت الگو» 
پرداخت. در اين يادداشت كه به مناسبت فرارسيدن 
هفته دولت در اين روزنامه منتشرشــده آمده است: 
«در دومين سال فعاليت دولت سيزدهم هستيم و در 
انتظار عمل به وعده هاى داده شده، وعده هايى كه در 
دوران تبليغات انتخابــات و در مجلس در زمان رأى 
اعتماد داده شده و البته مواردى از آن تا حدى محقق 
و عملياتى شده است و برخى هنوز روى زمين  مانده 
اســت كه نيازمند زمان، بودجه و البته شرايطى براى 

تحقق است.»
اين ســرمقاله در ادامه مى افزايد: «همراهى ملت با 
دولت و پشــتيبانى آحاد مردم از آن، از عوامل ثبات 
دولت و اقتدار آن اســت و اين رابطه، تا هنگامى كه 
دولت يك دولت ارزشــى و خدمتگزار باشــد و حل 
مشكلات مردم را در رأس امور قرار دهد پايدار خواهد 
بود. يكى از شيوه ها و شــاخص هاى الگويى شهيد 
رجايى ساده زيستى اســت كه بايد موردتوجه همه 
دولتمردان باشد كه البته اين الگو بايد فراتر از حرف 

موردتوجه قرار گيرد.»

نصف جهان  بيســت و پنجمين فراخوان حمايت از 
برنامه هاى فرهنگى تشــكل هاى مردمى با عنوان 

«موكب كرامت» برگزار مى شود.
اين ويژه برنامه كــه به همت ســازمان فرهنگى، 
تفريحى و ورزشى شهردارى اصفهان برگزار مى شود 
ويژه ايام رحلت پيامبر اكرم (ص) و شــهادت امام 
حسن مجتبى(ع) و امام رضا (ع) است از ٢٢ الى ٢٤ 
شهريورماه در بوستان محلى و شهرى از ساعت ١٨ 

الى ٢٣ برگزار خواهد شد.

قالب هــاى اجــراى ايــن برنامه شــامل برپايى 
غرفه هــاى جــذب مشــاركت محلــه، برپايى 
غرفه هــاى گفتگــو و مشــاوره، برپايــى غرفه 
كودك (قصه گويى، نقاشى، مســابقه و...)، برپايى 
غرفه هاى نمايشگاهى حسب مسائل منطقه(سير 
نمايشــگاهى)، روايت گويى و پرده خوانى، برپايى 
غرفه محصــولات عفــاف و حجــاب، برگزارى 
نمايش هــاى خيابانــى و برپايى غرفــه پذيرايى

 است. 

نصف جهان   شــهردارى انارك در راستاى توسعه 
زيربنايى اين شهر با يك درجه ارتقا و كسب درجه 
٤ از وزارت كشور، زمينه  مناسب ترى براى پيشرفت 

روزافزون انارك به دست آورده است.
شهردار انارك در اين خصوص گفت: وزارت كشور 
در ابلاغى با ارتقاى درجه شهردارى انارك موافقت 
كرد و بر اين اســاس با يك درجه تغييــر از  ٣ به ٤ 

ارتقا يافت.
ابوالقاسم خيابانى اين تحول را مبناى تغييرات مثبت 
بعدى ارزيابى كرد و افزود: درجه شهردارى انارك از 

سال١٣٣٧  تاكنون٣ بوده كه پس از گذشت ٦٥ سال 
و با پيگيرى شــهردارى و حمايت شوراى اسلامى 
شهر ، سركار خانم آزاد نماينده شهرستان در مجلس 
شوراى اسلامى، مســئولين استانى و شهرستانى و 
البته با عملكرد مطلوب در سال هاى اخيريك درجه 
ارتقا يافــت. وى اظهار اميــدوارى كرد زمينه هاى 
مســاعد براى خدمت رســانى و عمران شهرى و 
ســازندگى بيشــتر با برخــوردارى از بودجه هاى 
ملى و اســتانى بيشــتر در شــهر انــارك فراهم 

شود.

دردسر متولدين ماه مهر!

در آســتانه بازگشــايى مدارس برخى از شهروندان با 
مشكلات ثبت نام كلاس اولى هاى متولد مهرماه روبه 
رو شده اند. موضوعى كه اكنون به يكى از دغدغه هاى 
جدى براى خانواده ها تبديل شده است به اين خاطر كه 
يكى از شرايط ثبت نام كلاس اولى ها داشتن شش سال 
تمام است و متولدين ماه مهر مجبورند يكسال با تأخير 

به كلاس اول بروند.
يكى از شهروندانى كه با اين موضوع دست به گريبان 

است مى گويد: فرزندم متولد مهر ســال ٩٦ است اما 
امسال در مدرسه براى پايه اول اجازه ثبت نام او را ندادند 
و گفتند بايد بخشنامه به مدارس ابلاغ شود. سال گذشته 
اين قانون بود و ما نيز براى پيش دبستانى اقدام كرديم 
تا امسال فرزندمان پايه اول را شروع كند، اما امسال اين 
قانون وجود ندارد و بايد بخشنامه ابلاغ شود. طبق گفته 
مسئولان، اين قانون براى سه سال به صورت آزمايشى 
اجراشده است و اكنون ما در بلاتكليفى به سر مى بريم و 

نمى توانيم فرزندمان را ثبت نام كنيم.

افتتاح ٣ طرح عمرانى در شهردارى دولت آباد 
نصف جهان   روز پنج شنبه دوم شهريورماه سال جارى 
و همزمان با اولين روز هفته دولت، سه طرح عمرانى 
شــهردارى دولت آباد با حضور مسئولان شهرى و 
شهرستانى با مجموع ٥٧ ميليارد تومان اعتبار افتتاح 
شد كه پاركينگ شهردارى اولين طرحى بود كه مورد 

بهره بردارى قرار گرفت.
شــهردار دولت آبــاد دراين باره گفــت: پاركينگ 
شــهردارى در زمينى با ١٣٠٠ مترمربع مســاحت، 
٢١ ميليارد تومــان هزينه و ظرفيــت ٦٠ خودرو از 
امروز(پنج شــنبه) مورد بهره بردارى شهروندان قرار 

مى گيرد.
محمدحســن يارى با اشــاره به پاركينگ غدير كه 
به عنوان طرح دوم در آخرين روز هفته گذشته افتتاح 

شــد، اظهار كرد: پاركينگ غدير در زمينى با ٢٧٠٠ 
مترمربع مساحت، ٢٨ ميليارد تومان هزينه و ظرفيت 

١٢٠ خودرو افتتاح شد.
در پايان كنارگذر بلــوار حضرت آيــت ا... ناصرى 
دولت آبادى به طــول ٧٠٠ متر و عــرض ١٦ متر 
با ٨ ميليارد تومان اعتبار افتتاح شــد كه شــهردار 
دولت آباد در اين خصوص نيز با بيــان اينكه براى 
احداث پاركينگ ها عمليات آزادســازى، زيرسازى، 
محوطه سازى، زيباســازى و آســفالت انجام شد، 
گفت: براى احداث كنارگذر بلــوار حضرت آيت ا... 
ناصرى علاوه بر آزادســازى و زيرسازى، عمليات 
پياده روسازى، فضاى ســبز، باند دوچرخه سوارى و 

آسفالت نيز انجام شده است.

نگاه روز

رشد ٢٠ درصدى گردشگرى بخاطر وجود 
شهر زيرزمينى در نوش آباد

نصف جهان  شــهردار نوش آباد با بيان اينكه منطقه 
گردشــگرى شــهر زيرزمينى رشــد ٢٠ درصدى 
گردشگرى را براى شهر رقم زده است و بهره بردارى 
همزمــان از خروجــى دوم شــهر زيرزمينى زمان 
ماندگارى بيشــترى را براى مســافران در منطقه 
افزايش داده است كه توســعه اقتصادى را به همراه 

دارد. 
احمد شاه بالايى با اشاره به فعاليت كارگروه فرهنگى 
در شــهر نوش آباد گفت: با مديريتى كــه در حوزه 

فرهنگى شــهر رقم خورد مســائل عفاف و حجاب 
به عنوان پايلوت در منطقه اصفهان براى اين شــهر 
رقم خورد و رتبه اســتانى را برايمــان رقم زد. وى 
با اشــاره به تشــكيل كميته گردشــگرى مذهبى 
خاطرنشان كرد: ميزان بالاى آيين هاى مذهبى در 
شــهر نوش آباد دليلى بر حضور گردشگران مذهبى 
در منطقه اســت و تعدد اين آيين هاى ظرفيتى ويژه 
و منحصر به اين مكان را براى شهر به وجود آورده

 است.

مريم محسنى

شــمارش معكوس براى بهره بردارى از آزادراه اصفهان- 
شيراز درحالى آغاز شده كه قطعه سوم اين پروژه براى عبور از 
پارك ملى كلاه قاضى محل مناقشه سازمان محيط زيست 

و وزارت راه است.
موضــوع كلاه قاضــى حــالا روى ميز شــوراى عالى 
محيط زيست اســت تا براى عبور آزادراه اصفهان- شيراز 
از قلب پارك ملى و سرنوشت پناهگاه حيات وحش تصميم 

بگيرد.
اين روزها پاسخ مسئولان استانى و مقامات عالى سازمان 
حفاظت محيط زيست درباره اين پروژه در اين جمله خلاصه 
مى شود كه گزارش هاى فنى و زيست محيطى براى بررسى 
در شوراى عالى محيط زيست ارسال شده است و در جلسه 
اين شورا كه احتمالاً در شهريور برگزار شود در خصوص عبور 

آزادراه و پارك ملى كلاه قاضى تصميم گيرى خواهد شد.
پيش تر مشاور وزارت راه و شهرسازى گزينه هاى مختلفى 
براى عبور دادن آزادراه از پارك ملى كلاه قاضى ارائه داده 
بود كه مورد مخالفت ســازمان محيط زيست قرار گرفت. 
با كنار رفتن رضا اقتدار مديركل دفتر امور زيســتگاه ها و 
مناطق سازمان حفاظت محيط زيست و استعفاى سرپرست 
جديد اين دفتر طى ســه ماه گذشته، مشخص نيست كه 
كــدام گزينه ها در خصــوص عبــور آزادراه از پارك ملى 
كلاه قاضى مورد تأييد اين ســازمان براى طرح در شوراى 

عالى محيط زيست قرار گرفته است.
اين در حالى است كه مهرداد بذرپاش وزير راه و شهرسازى 
تيرماه امسال در سفر به استان فارس از افتتاح رسمى ٦ قطعه 

اين پروژه در هفته پايانى شهريور امسال خبر داده است.
مديركل راه و شهرسازى استان اصفهان در خصوص پروژه 
آزاد اصفهان - شيراز به مهر مى گويد: افتتاح ٦ قطعه آزادراه 
در حوزه استان فارس خواهد بود و شامل ٣٠ كيلومتر قطعه 
سوم در استان اصفهان نيست و شايد اين قطعه سال آينده 

به بهره بردارى برسد.
قطعه سوم آزادراه اصفهان- شيراز كه تحت عنوان كنار گذر 
شرق اصفهان از آن نام برده مى شود همان قطعه اى است 
كه حدود چهار كيلومتر آن با قلب پارك ملى و پناهگاه حيات 
وحش كلاه قاضى تلاقى دارد و مجرى طرح هاى وزارت 
راه و شهرسازى حتى مى كوشد تا اين قطعه از پروژه آزادراه 
اصفهان - شيراز به صورت بزرگراه احداث شود. كنارگذر 
شرق از محدوده آرامستان باغ رضوان شهر اصفهان آغاز 
مى شود و به طول ٣٠ كيلومتر تا ســه راهى مباركه ادامه 

مى يابد و از آنجا به آزادراه اصفهان شيراز متصل مى شود.
نيمه مرداد امسال سيد رضا مرتضوى استاندار اصفهان در 
رابطه با عبور آزادراه اصفهان- شــيراز از پارك ملى كلاه 
قاضى گفت كه اگــر عمليات اجرايى قطعه ســوم آزادراه 
اصفهان - شيراز در استان كُند شده به دليل مسائل محيط 
زيستى و مجوزها بوده است اما اكنون چندين گزينه از جمله 
گردشگرى طبيعت در اين پروژه آزادراهى براى عبور از پارك 
كلاه قاضى دنبال مى شود و گزارش هاى فنى براى بررسى 

به تهران رفته و در حال پيگيرى است.
در همين پيوند احمد رضا لاهيجان زاده مديركل حفاظت 
محيط زيست استان اصفهان مى گويد: ما با گزينه احداث 

تونل براى عبور آزادراه از كلاه قاضى موافق هســتيم زيرا 
تونل تبعات اين پروژه را تعديل مى كند.

وى مى افزايد: جلســاتى كه سال گذشــته در استاندارى 
اصفهان در اين باره برگزار شد نتايج مناسبى داشت زيرا تا 
قبل اين جلسات به اين جمع بندى رسيده بودند كه آزادراه به 
صورت روگذر از پارك ملى عبور كند و در آنجا پيشنهاد داديم 
براى مسيرى كه در اين پروژه براى عبور آزاد راه انتخاب شده 

امكان عقب نشينى از داخل پارك تا مرز منطقه وجود دارد.
مديركل حفاظت محيط زيست استان اصفهان با اشاره به 
اينكه با اصلاح طرح اوليه حدود ٩٠ هكتار ديگر از اراضى 
پارك ملى كلاه قاضى آزاد شــده و پروژه آزادراه به منتهى 
اليه محدوده مرز پارك ملى منتقل شــده است، مى گويد: 
اين امر گام مثبتى بود و شايد اگر ورود نمى كرديم مجرى 
طرح آزادراه، پروژه را در همان مســير پيشنهادى اول اجرا 
مى كرد؛ حتى روى طرح پيشــنهادى اول خيلى كار شده 
بود ولى پافشارى محيط زيست سبب شد كه پروژه آزادراه 
از داخل منطقه عقب نشينى كند و به نزديكى خط لوله گاز 
برود و بايد توجه داشت كه بيش تر از اين عقب نشينى طرح 
امكان پذير نيست زيرا بايد حريم ٤٠٠ مترى خط لوله گاز 

نيز رعايت شود.
لاهيجــان زاده اضافه مى كند: در خصــوص ارتفاعى كه 
زيستگاه اصلى كَل و بزُ است پيشنهاد داديم كه آزادراه از آن 
قسمت با تونل عبور كند كه البته مباحث هاى فنى زيادى 
دارد و مشــاور همه گزينه ها را اســتخراج كرد كه يكى از 
اين گزينه ها اين است كه مسير ورود و خروج آزادراه كامل 
تونل باشد و گزينه ديگر اين است كه فقط در زيستگاه تونل 
احداث شود كه طول تونل در دو گزينه بين ٤٠٠ تا ٧٠٠ متر 
متفاوت است و هزينه هر دو گزينه مشخص شده است كه 
البته هزينه طرح در مقايسه با طرح روگذر كه نهايى شده بود، 
چند برابر مى شود ولى پذيرفتند كه گزينه احداث تونل هم در 
كنار گزينه اول قرار بگيرد و در شوراى عالى محيط زيست 

براى آنها تصميم گيرى شود.

وى مى گويد: پيش تر قرار بود كه طرح با يك گزينه (روگذر) 
به شوراى عالى محيط زيست فرستاده شود اما اكنون با ٢ 
گزينه از جمله احداث تونل به شوراى عالى خواهد رفت تا 

مصوبه بگيرد.
همچنين على رضايى مشاور محيط زيست پروژه آزادراه 
كنار گذر شرق اصفهان مى گويد: راه گريزى نيست كه اين 
آزادراه يا از داخل يا حاشيه پارك ملى رد شود اما اگر داخل 
تونل باشد بسيار براى تردد حيات وحش بين زيستگاه هاى 

پارك ملى اهميت دارد.
رضايى مى افزايد: جاده قديمى و فعلى اصفهان- شيراز كه 
احداث شد كريدورهاى حيات وحش را نابود كرده و از بين 
برده است و هم اكنون نيز تلفات خيلى بالايى دارد اگر جاده 
ديگرى به آن اضافه شود و بدون احداث تونل يا روگذر باشد 

تلفات را بازهم افزايش مى دهد.
وى ادامه مى دهد: تاكيد ما روى احداث تونل است اما كارفرما 
و مجرى پروژه نيز قرار بود ايده اى پياده كنند كه اين پروژه 
تا بهارستان آزادراه باشد و بعد از بهارستان تا گردنه لاشتر و 
دوراهى مباركه بزرگراه شود و در ادامه دوباره آزادراه شود زيرا 
قوانين بزرگراه ساده تر است و حتى گزينه اى مطرح بود كه 
مســير رفت بزرگراه از داخل پارك ملى و مسير برگشت از 

جاده فعلى لاشتر وصل شود.
حالا سرنوشت پارك ملى كلاه قاضى و حيات وحش آن به 
تصميم شوراى عالى محيط زيست بستگى دارد و دوستداران 
محيط زيست اميد دارند كه اين شورا ناجى ميراث طبيعى 
كلاه قاضى باشد. ضمن اينكه سازمان حفاظت محيط زيست 
ابزارهاى قانونى را در اختيار دارد كه به فرض تصويب پروژه 
آزادراه در شوراى عالى حفاظت محيط زيست، مجرى پروژه 
را ملزم به اجراى تمهيدات حفاظت محيط زيست كند. پارك 
ملى و پناهگاه حيات وحش كلاه قاضى با بيش از ٤٧ هزار 
هكتار وسعت سال هاست بدليل جاده كشى، بهره بردارى 
معدن و ايجاد سكونتگاه هاى شهرى آرامش و امنيت خود 

را از دست داده است. 

مديرعامل سازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى اصفهان ماجراى قطع تعدادى از درختان 
امام خمينى (ره) اصفهان ٢٠٠ مترى ورودى رهنان، سمت چهارراه شريف براى ايجاد رمپ 
خروجى اين خيابان را تشريح كرد.  طى روزهاى گذشته ويدئويى از قطع شدن برخى درختان 
خيابان امام خمينى (ره) اصفهان در شبكه هاى اجتماعى منتشر شد كه واكنش كاربران را 

به همراه داشت.
مجيد عرفان منش، مديرعامل سازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى اصفهان در اين باره 
گفت: : با توجه به اينكه در زمان احداث پل دو طبقه خيابان امام خمينى (ره) تمام تأسيسات 
مركز خيابان به كنار آن انتقال داده شده و ريشه درختان با تمام تأسيسات زيرزمينى از جمله 

لوله گاز ٢٥٠ پوند درگير شده بود، عملاً امكان انجام عمليات مكانيكى را سلب مى كرد و 
احتمال خطر هنگام جابه جايى آن وجود داشت.

عرفان منش گفت: هر درختى امكان جابه جايى ندارد، درختان واقع در مسير اجراى پروژه 
عمرانى در خيابان امام خمينى (ره) به سن بهره بردارى رسيده بوده و عملاً با توجه به درگيرى 
تأسيسات و عرض كم رفيوژ، امكان جابه جايى آن ها در فصل تابستان وجود نداشت، آن 
درختانى نيز كه قابليت جابه جايى داشت فصل تابستان براى جابه جايى آن ها مناسب نبود 
و عملاً درخت با صرف هزينه بسيار زياد از بين مى رفت؛ ما مجاز نيستيم سرمايه شهر را 

بى مورد هزينه كنيم.
وى با بيان اينكه فيلم وايرال شده در فضاى مجازى نشان دهنده اهميت درختان و فضاى 
سبز براى شهروندان است كه جاى بسى خرسندى دارد، اظهار كرد: گاهى ناگزير هستيم 
براى اجراى پروژه هاى عمرانى كه در بهبود كيفيت هواى شهر تأثير بسزايى دارد، چنين 

مجوزهايى در كميسيون ماده ٧ صادر شود.
مديرعامل سازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى اصفهان با بيان اينكه قرار ما اطلاع رسانى 
شفاف به مردم است، تصريح كرد: به تازگى اعلام شده است كه سال هاى قبل درختان در 
مسير احداث پل دو طبقه امام خمينى (ره) پس از جابه جايى در كمربند سبز شهر اصفهان 
كاشته شده است، با توجه به اينكه در دوره قبل نيز سابقه مديريت در مجموعه شهردارى 
داشتم، اعلام مى كنم كه اين موضوع به طور شفاف به مردم گفته نشده و درختانى كه ادعا 

مى شود در كمربند سبز كاشته شده، چنين نبوده است.

جزئيات ماجراى قطع درختان در خيابان امام خمينى (ره) 

تعيين تكليف قسمت جنجالى آزادراه اصفهان- شيراز در شوراى عالى محيط زيست 



٠٤تكنولوژى ٤٦٦٧دوشنبه   ٦  شهريور  ماه   ١٤٠٢ سال بيستم

پس از درخشش گوشى هاى پرچمدار سرى Galaxy S سامسونگ در 
بازار، غول كره اى تحول بزرگى را در گوشى هاى ميان رده خودش به وجود 
آورد و اين زمينه ساز دستيابى به موفقيت هاى مهمى در بازار موبايل شد. 
همه اين ها نشانه هايى از ســلطه ادامه دار سامسونگ در بازار گوشى هاى 

هوشمند اندرويدى است.
 Galaxy اين شركت به تازگى از نسل جديد گوشى هاى ميان رده سرى
A خودش رونمايى كرده كه با قدرتى بيشــتر از نسل گذشته پا به ميدان 
گذاشــته اند. در حال حاضر قدرتمندترين گوشى ميان رده سامسونگ در 
بازار، گلكسى A٥٤ است. اين محصول نه فقط به عنوان نسل جديد مدل 
A٥٣، بلكه به عنوان جايگزين A٧٣ نيز در بازار شناخته مى شود. چرا كه 
امسال ديگر خبرى از مدل A٧٤ نيست و سامسونگ تصميم گرفته مدل 

آ ٥٤ را جايگزين آن كند.
اين مى توانــد انتخاب براى خريد يك گوشــى ميــان رده جديد را براى 
مشتريان دشوار كند. چرا كه گلكسى آ ٧٣ نيز در سال گذشته بازخوردهاى 
بسيار خوبى را به دست آورده بود. اما بى شك اين دو تفاوت هايى با يكديگر 
دارند كه مى تواند حائز اهميت باشد. نگران نباشيد، ما اينجاييم تا با مقايسه 
سامسونگ گلكسى A٥٤ و گلكسى A٧٣ به شــما در انتخاب بهترين 

مدل كمك كنيم.
گلكســى آ ٧٣، يكى از بهترين ميان رده هاى تاريخ كمپانى سامسونگ 
با نمايشگرى بزرگ و ســخت افزارى توانمند است كه مى تواند براى هر 
كاربردى مناسب باشد. يك نمايشگر بزرگ ٦.٧ اينچى در جلوى قاب اين 
گوشى قرار گرفته كه شايد در نخستين نگاه تصور كنيد با موبايل ضخيم 
و بددســتى مواجه هستيد. اما سامســونگ با جادوى طراحانش توانسته 
ضخامت اين گوشى را روى ٧.٦ ميلى متر نگه دارد تا يكى از باريك ترين 

گوشى هاى بازار 

نيز لقب بگيرد. اين ضخامت كم باعث در دســت گيرى راحت گوشــى 
مى شود.

اما گلكسى آ ٥٤ دنباله رو نســل قبلى خودش، مدل آ ٥٣ است. بنابراين 
از نمايشگر كوچك تر ٦.٤ اينچى بهره مى برد تا گزينه مناسب ترى براى 
كاربرانى با دســت هاى كوچك تر (به خصوص خانم ها) باشد. اين گوشى 
ضخامت بيشــتر ٨.٢ ميلى مترى دارد. حتى وزن آن هم بيشتر شده است 
(٢٠٢ گرم در برابر ١٨١ گرم). اما سامسونگ دليل موجهى براى اين اتفاق 
دارد؛ اين گوشى از قاب پشتى شيشه اى به جاى پلاستيكى بهره مى برد. 

البته فريم هر دو گوشى از جنس پلاستيك است.
در مقايسه سامسونگ گلكسى A٥٤ و گلكسى A٧٣، به شباهت هايى هم 
بين اين دو محصول برمى خوريم. به طور مثال اين دو از گواهى IP٦٧ بهره 
مى برند كه به معناى مقاومت در برابر گردوغبار و همينطور آب (تا عمق ١ 

مترى به مدت ٣٠ دقيقه) است.
شايد تصور كنيد نمايشگر بزرگ تر، به معناى كيفيت بالاتر باشد. اما هميشه 
اينطور نيست. هر دو گوشى سامســونگ از يك پنل سوپر امولد استفاده 
مى كنند، ولى در برخى مشخصات از جمله ابعاد با يكديگر متفاوت هستند. 
همانطور كه گفتيم، گلكسى اى ٥٤ از نمايشگر ٦,٤ اينچى بهره مى برد كه 
نرخ تازه سازى ١٢٠ هرتزى داشته و از +HDR١٠ نيز پشتيبانى مى كند. 
رزولوشن اين پنل ١٠٨٠ در ٢٣٤٠ پيكسل اســت و اوج روشنايى ١٠٠٠ 

نيتى را ارائه مى كند.
در آن سو گلكســى اى ٧٣ گرچه از نمايشــگر بزرگ تر ٦.٧ اينچى بهره 
مى برد، اما رزولوشــن آن با برادر كوچك ترش يكى است و اوج روشنايى 
كمتر ٨٠٠ نيتى دارد. اين يعنى نمايشگر اى ٥٤ در زير آفتاب درخشان تر 

است.
سامســونگ از تراشــه اگزينوس 
١٣٨٠ خــودش در زيــر قــاب 
گوشى آ ٥٤ اســتفاده كرده كه 
نســخه ارتقا يافتــه و بهينه تر 
اگزينــوس ١٢٨٠ اســت. اين 
تراشــه از پردازنــده مركزى ٨ 
هسته اى با پردازشگر گرافيكى 
Mali-G٦٨ MP٥ بهــره 
مى برد. گرچه عملكرد اين تراشه 
خوب اســت و مى تواند از پس 
اجراى بازى ها سنگين اندرويد با 
تنظيمات متوسط هم برآيد، اما 
يك پله عقب تر از اسنپدراگون 
٧٧٨G زير قاب گوشى آ ٧٣ 

قرار دارد.
ظرفيت رم اين دو گوشــى ٦ 
يا ٨ گيگابايت است. حافظه 
داخلــى آن ها هــم ١٢٨ يا 
٢٥٦ گيگابايت اســت. ولى 
گوشــى هاى سامســونگ با 

نسخه هاى متفاوتى عرضه مى شــوند. به طور مثال اگر به ٨ گيگ رم در 
گوشى A٧٣ احتياج داريد، حق انتخاب حافظه شما فقط ٢٥٦ گيگابايت 
است. در حالى كه يكى از نسخه هاى گوشــى A٥٤ با ٨ گيگ رم، ١٢٨ 

گيگ هم ظرفيت دارد.
در زير مى توانيد عملكرد فنى و امتيازهاى كسب شده توسط اين دو تراشه را 
ببينيد. نكته جالب توجه، عملكرد بهتر مدل آ ٥٤ در شارژدهى باترى است. 
در حالى كه عملكرد پردازنده و پردازشگر گرافيكى نسخه آ ٧٣ بهتر است.

در بخش ديگرى از مقايسه سامسونگ گلكسى A٥٤ و گلكسى A٧٣ به 
باترى آن ها مى رسيم. جايى كه هر دو گوشى از يك باترى ٥٠٠٠ ميلى آمپر 
ساعتى نيرو مى گيرند و مى توانيد اين دو را با توان ٢٥ واتى شارژ كنيد. انتظار 
داشتيم اين دو در شارژدهى باترى هم مشابه يكديگر باشند؛ اما چيپست 

اگزينوس زير قاب A٥٤ باعث عمر مفيد بالاتر باترى آن شده است.
اما يكى ديگر از تفاوت هاى اين دو گوشــى با يكديگر، بخش نرم افزارى 
آن هاست. سامسونگ گوشى گلكســى اى ٥٤ را به صورت پيش فرض با 
اندرويد ١٣ و رابط كاربرى One UI ٥,١ وارد بازار كرده است. در حالى 
 Aكه گلكسى اى ٧٣ سال گذشــته با اندرويد ١٢ عرضه شد. بنابراين ٥٤
مى تواند يك سال بيشتر از پشتيبانى هاى نرم افزارى سامسونگ بهره مند 
شود. همچنين هر دو گوشى به اســپيكرهاى دوگانه استريو و واى فاى 
٦ مجهز هستند و يك حسگر اثر انگشــت اپتيكال نيز براى تامين امنيت 

كاربران در زير نمايشگر آن ها جاى دارد.
هميشه دوربين ها يكى از مهم ترين بخش هايى بوده اند كه مشتريان پيش 
از خريد يك گوشــى موبايل جديد به آن توجه ويژه اى دارند. به خصوص 
كاربرانى كه حضور فعالى در شبكه هاى اجتماعى مثل اينستاگرام دارند يا 

علاقه مند به عكاسى هستند.
ما در اينجا دو گوشى با دوربين هايى متفاوت را داريم. يكى از آن ها گلكسى 
A٧٣ به دوربين چهارگانه مجهز اســت، در حالى كه گلكســى A٥٤ از 
دوربين سه گانه بهره مى برد. اما به جز تعداد دوربين ها، رزولوشن لنز اين 

دوربين ها هم با يكديگر متفاوت است.
آ  ٧٣ از يك دوربين اصلى ١٠٨ مگاپيكسلى شگفت انگيز برخوردار است كه 
عكس هاى دلربا و باكيفيتى را ثبت مى كند. اين سنسور از لرزشگير اپتيكال 
تصوير (OIS) و فوكوس خودكار تشخيص فاز (PDAF) بهره مى برد 
كه به خلق اين تصاوير جذاب كمك مى كند. اين دوربين فوق العاده را يك 
سنسور ١٢ مگاپيكسلى فوق عريض، يك دوربين ٥ مگاپيكسلى ماكرو  و 
يك دوربين ٥ مگاپيكسلى عمق سنج همراهى مى كنند. در جلوى قاب اين 
گوشى هم شاهد حضور يك دوربين سلفى ٣٢ مگاپيكسلى هستيم. هم 

دوربين پشتى و هم جلويى اين گوشى قادر به فيلمبردارى ٤K هستند.
در آن سو، گلكســى آ ٥٤ از نظر دوربين يك پله عقب تر از برادر بزرگ تر 
خودش ايستاده است. اين گوشى به سنسور دوربين اصلى ٥٠ مگاپيكسلى با 
فوكوس خودكار تشخيص فاز و لرزشگير اپتيكال تصوير مجهز شده است. 
هرچند اين دوربين هم عكس هاى باكيفيــت و خوبى را ثبت مى كند، اما 
تعداد رزولوشن هاى آن نصب مدل آ ٧٣ خواهد بود. دوربين ١٢ مگاپيكسلى 
اولترا وايد و ٥ مگاپيكسلى ماكرو اين گوشى با برادر خودش يكى است، اما 
خبرى از سنسور ٥ مگاپيكسلى تشــخيص عمق روى آن نيست. دوربين 

سلفى اين دو گوشى نيز شبيه به هم است.

سامسونگ 
A۷۳ بخریم یا گلکسی  A۵۴ گلکسی

نسل جديد گوشــى هاى پرچم دار اپل تا يك ماه آينده معرفى خواهد شد و در همين 
رابطه به تازگى اولين اطلاعات درباره پيكربندى تراشــه Bionic A١٧ به بيرون درز 
كرده است. به نظر مى آيد تراشه Bionic A١٧ به ٦ هسته پردازشى و ٦ هسته گرافيكى 
مجهز شــده و در كنار ٦ گيگابايت حافظه رم روى گوشى هاى آيفون ١٥ قرار خواهد 

گرفت.
رويداد معرفى محصولات اپل در تاريخ ١٢ ســپتامبر (٢١ شهريور) برگزار خواهد شد 
و شاهد رونمايى از گوشى هاى ســرى آيفون ١٥ در كنار ساعت هاى هوشمند سرى 
اپل واچ ٩ هستيم. در همين رابطه اولين اطلاعات در مورد تراشه Bionic A١٧ كه در 

آيفون هاى ١٥ استفاده شده، به بيرون درز كرده اشت.
تراشه Bionic A١٧ با فناورى ٣ نانومترى TSMC ساخته شده و پيكربندى آن مشابه 
چيپست Bionic A١۶ اســت اما از يك هسته گرافيكى بيشــتر براى بهبود عملكرد 

گرافيكى گوشى هاى آيفون بهره مى برد.
چيپست A١٧ بايونيك اولين تراشه ٣ نانومترى براى گوشى هاى هوشمند بوده و در 
 Bionic Aنتيجه عنوان سريعترين تراشه را نيز به خود اختصاص خواهد داد. تراشه ١٧
در آيفون ١٥ پرو داراى ٦ هسته پردازشى و ٦ هسته گرافيكى خواهد بود. اين در حالى 

است كه Bionic A١۶ با ٦ هسته پردازشى و ٥ هسته گرافيكى روانه بازار شده است.

تراشــه ٣ نانومترى جديد با ٦ گيگابايت حافظه رم در مدل هاى آيفون ١٥ پرو همراه 
مى شود. پيش از اين شايعه شــده بود كه آيفون ١٥ پرو مكس به ٨ گيگابايت حافظه 

رم مجهز خواهد شد. 
با يك هسته گرافيكى اضافى استفاده شده در تراشه A١٧ بايونيك مى توان گفت كه 
روى كاغذ آيفون ١٥ پرو بهترين گوشى گيمينگ در بازار خواهد بود. مدل هاى آيفون 
١٥ پرو با بدنه تيتانيومى روانه بازار مى شود. همچنين اپل براى گوشى هاى پرچم دار 
جديد خود از دكمه Action جديد بهره مى برد كه مى تواند بر اساس ترجيحات كاربر 

سفارشى سازى شود.

پرچم دار اپل تا ماه آینده معرفی خواهد شد

مقايسه ى بنچمارك هاى منتسب  به Bionic A١٧ با بنچمارك هاى اختصاصى زوميت، نكات 
جالبى از قدرت پردازشى آيفون ١٥ پرو دربر دارد.

بنچمارك هاى مقدماتى نشــان مى دادند كه پردازنــده  Bionic A١٧ اپل درزمينه ى عملكرد 
تك هسته اى پيشرفت چشمگيرى درمقايسه با Bionic A١٦ تجربه نمى كند؛ اما بنچماركى جديد 
به پيشرفت ٢٣ درصدى در پردازش هاى تك هسته اى اشاره مى كند. اين پيشرفت نسلى مى تواند 

پردازنده ى جديد اپل را به رقيبى بسيار سرسخت براى پرچم داران كوالكام و مدياتك تبديل كند.
 Aيكى از افشــاگران در شــبكه ى اجتماعى ايكس ادعا مى كند كه به بنچمارك پردازنده ى ١٧
Bionic در گيك بنچ ٦ دسترسى پيدا كرده اســت. اين بنچمارك كه روى گوشى آيفون ١٥ پرو 
٧ را براى پردازنده ى جديد  ٣ و امتياز چند هسته اى ٦٦٦ ثبت شده است، امتياز تك هسته اى ٢٦٩
اپل نشــان مى دهد. ظاهراً Bionic A١٧ توانسته اســت در آزمون هاى گرافيكى متال امتياز 

٣٠ را كسب كند. ٦٦٩
پردازنده  Bionic A١٦ به كاررفته در آيفون ١٤ پرو و آيفون ١٤ پرو مكس در آزمون تك هسته اى 
 .(Bionic A٢ را كسب كرد؛  يعنى ٢٣ درصد كمتر از امتياز تك هسته اى ١٧ گيك بنچ امتياز ٥٨٨
٦ را كسب كرده كه ١٥ درصد كمتر  پردازنده ى آيفون ١٤ پرو در بخش چند هسته اى نيز امتياز ٥٤٤

از پردازنده ى آيفون ١٥ پرو است.
آيفون ١٥ پرو رقيب گلكسى S٢٤ اولترا محسوب مى شــود، نه گلكسى S٢٣ اولترا؛ اما از آن جاكه 
 for ٣ Gen ٨ Snapdragon ماه ها تا رونمايى پرچم دار جديد سامســونگ با پردازنــده ى
 ٨ Snapdragon را با Bionic Aفاصله داريم، مجبوريم فعلاً امتيازهــاى ١٧ Galaxy

Gen ٢ for Galaxy مقايسه كنيم.
٢ و  گلكسى S٢٣ اولترا در آزمون تك هسته اى و چند هســته اى گيك بنچ ٦ به ترتيب امتياز ٠٨٨
٥ را كســب كرد. پرچم دار فعلى سامســونگ در پردازش هاى تك هسته اى و چند هسته اى  ٦٧٦

به ترتيب ٤٤ و ٢٩ درصد ضعيف تر است.
شكست خوردن گلكســى S٢٣ اولترا از آيفون ١٥ پرو چندان تعجب برانگيز نيست؛ چون پيش تر 

شرايط مشابهى را هنگام مقايسه  گلكسى S٢٣ اولترا و آيفون ١٤ پرو مكس ديده بوديم.
فراموش نكنيد امتيازهايى كه به Bionic A١٧ نسبت داده شده، غيررسمى است؛ به همين دليل، 
 ٣ براى مقايسه ى دقيق تر بايد منتظر رونمايى آيفون ١٥ پرو بمانيم. در نگاه اول، كسب امتياز ٢٦٩

براى A١٧ كمى غيرمنطقى به نظر مى رسد.
Bionic A١٧ در واحد ســى پى يو همچون Bionic A١٦ به شش هسته مجهز خواهد بود. 
٣ گيگاهرتز دارند.  بر اساس اطلاعات گيك بنچ، دو هسته ى اصلى اين پردازنده همچنان فركانس ٧
Bionic A١٧ اگر مهم ترين پردازنده ى تاريخ اپل نباشد، يكى از مهم ترين ها است. اين پردازنده 
با نود پردازشى سه نانومترى ساخته مى شود تا قدرتش افزايش و مصرف انرژى اش كاهش پيدا كند. 

امسال هيچ يك از پردازنده هاى موبايلى ديگر، ليتوگرافى سه نانومترى نخواهند داشت.

آیفون ۱۵ پرو نیامده با تراشه 
قدرتمندش گردوخاک به پا کرد

استوديوى بازى سازى بتسدا خط زمانى اى را منتشر كرده كه وقايع دنياى Starfield را 
از سال ٢٠٥٠، يعنى نزديك به ٣٠٠ سال قبل از شروع بازى، شرح مى دهد.

از محيط هاى فانتزى The Elder Scrolls گرفته تا ســرزمين هاى پسا هسته اى 
Fallout، استوديوى بازى سازى بتسدا هيچ گاه در ارائه دنيايى همه جانبه كه سرشار از 
دانش و داستانى غنى است، شكســت نمى خورد و به نظر مى رسد كه اين موضوع براى 

محيط وسيع و پهناور Starfield نيز صادق خواهد بود.
چندى پيش، بتسدا سه انيميشن كوتاه را براى برجسته كردن اين جنبه از تجربه منتشر 

كرد و حالا، جزئيات داستانى جذاب ترى را با طرفداران به اشتراك گذاشته است.
وبسايت رسمى Starfield به روزرســانى شده و اكنون شامل خط زمانى كاملى است 
كه نزديك به سيصد سال از رويدادهاى كليدى منتهى به داستان بازى را پوشش مى دهد 

(شروع بازى براى سال ٢٣٣٠ تنظيم شده است).
خط زمانى مورد بحث در سال ٢٠٥٠ آغاز مى شــود، زمانى كه بشريت براى اولين بار در 
جهان Starfield روى مريخ فرود آمد و منجر به كلونى سازى در فضا تا سال ٢١٠٠ شد.
اين خط زمانى تعدادى از رويدادهاى كليدى ديگر از جمله تشــكيل مستعمرات متحد 
و نزديك به سه دهه بعد، شــكل گيرى مجموعه Freestar و همچنين درگيرى هاى 

مختلف بين اين دو گروه را پوشش مى دهد.
چندين رويداد كليدى ديگر كه براى تاريخچه سيســتم هاى مســتقر در بازى حياتى 
هستند نيز به تفصيل شرح داده شده اند، از جمله تاسيس Constellation، تماس با 

آثار باستانى بيگانه، تاسيس شهرهايى مانند New Atlantis ،Akila City و …

مى توانيد خط زمانى مذكور را به صورت كامل از طريق وبســايت رسمى بازى و يا اين 
نشانى بررسى كنيد.

عنوان Starfield در تاريخ ٦ سپتامبر (١٥ شهريور) براى Xbox Series X/S و 
PC عرضه مى شود. جزئيات بيشتر در مورد بازى به لطف پرسش و پاسخ سازنده در تاريخ 

١٦ آگوست (٢٥ مرداد) ارائه خواهد شد.

بازی Starfield؛ 
 ۳۰۰ سال قبل



سلامت ٠٥٤٦٦٧ سال بيستمدوشنبه   ٦  شهريور  ماه   ١٤٠٢

خواص بى نظير 
دارچين براى 

سلامتى
دارچين از پوست درخت دارچين تهيه مى شود و از ديرباز 
هم به عنوان ادويه و هم به عنوان دارويى سنتى استفاده 
شده است. از دارچين مى توان در غذاها و نوشيدنى هاى 
مختلف استفاده كرد. دارچين فوايد مختلفى براى سلامتى 

ما دارد كه در ادامه به برخى از آن ها خواهيم پرداخت.
كاهش قند خون

چندين مطالعه روى بزرگسالان و حيوانات مبتلا به ديابت 
نشان داده است كه دارچين مى تواند به كاهش قند خون 
كمك كند. با اين حال دانشــمندان هنــوز نمى دانند كه 
دارچين چگونه ممكن اســت به كاهش قند خون كمك 
كند. همچنين مشــخص نيســت كه مصرف چه مقدار 
دارچين در اين زمينه مفيد اســت و اثرات آن تا چه مدتى 

باقى خواهد ماند.
افزايش متابوليسم

بر اساس يك مطالعه آزمايشگاهى، يك نوع روغن موجود 
در دارچين به نام «سينامالدئيد» مى تواند سلول هاى چربى 
در بدن شــما را هدف قرار دهد و باعث شــود كه انرژى 
بيشــترى بســوزانند. اين ويژگى دارچين مى تواند براى 

افرادى كه خواستار كاهش وزن خود هستند، مفيد باشد.
كمك به سلامت پوست

داده هاى يك مطالعه كوچك نشان داده است كه دارچين 
مى تواند با انواع باكترى هايى كه عامل آكنه هستند، مبارزه 

كند. يك مطالعه آزمايشــگاهى كوچك ديگر هم نشان 
مى دهد كه دارچين مى تواند توليد كلاژن را تقويت كند كه 
اين ماده نيز نقش موثرى در جوانى و شادابى پوست دارد.

 كمك به درمان سرطان
در مطالعاتى كه روى حيوانات يا ســلول هاى رشد يافته 
در آزمايشگاه ها انجام شــده، دارچين توانايى خود را در 
كُند كردن رشد سلول هاى سرطانى و حتى از بين بردن 
سلول هاى تومور نشان داده است. با اين حال براى تعيين 
نقش دارچين در درمان و پيشگيرى از سرطان به مطالعات 

دقيق و بيشترى روى انسان ها نياز داريم.
كاهش فشار خون

چندين مطالعه نشان مى دهد كه خوردن دارچين هر روزه و 
به مدت سه ماه مى تواند فشار خون سيستوليك (عدد بالا) 
را تا پنج واحد كاهش دهد. هرچند به گفته متخصصان، 
مطالعات بيشترى براى بررسى تاثير مصرف دارچين بر 
كاهش فشــار خون، ميزان مصرف و مانــدگارى اثر آن 

مورد نياز است.
حفاظت از مغز

در مطالعه اى در يك محيط آزمايشگاهى، دارچين روند 
انباشت پروتئين مغز را كه نشــانه بيمارى آلزايمر است، 
متوقف كرده است. در مطالعه ديگرى كه روى موش ها 
انجام شــد نيز نشان داده شــد كه دارچين موجب بهبود 

حافظه در آن ها شده اســت. با اين حال، انجام مطالعات 
بيشترى براى بررســى اين تاثيرات روى انسان ها لازم 

است.
كاهش كلسترول

هنگامى كه ٦٠ بزرگسال در يك مطالعه كوچك هر روز 
حدود ٤/١ قاشــق چايخورى دارچين را به مدت ٤٠ روز 
مصرف كردند، كلسترول LDL (بد) آنها كاهش يافت. 
تحقيقات ديگر نشان داده اســت مقادير مشابه دارچين 
 LDL كه روزانه تا ١٨ هفته خورده مى شــود، مى تواند
و همچنين كلسترول كلى را كاهش دهد و در عين حال 
كلســترول HDL (خوب) را افزايش دهد. با اين حال 
هنوز خيلى زود است كه دارچين را به عنوان درمانى براى 

كلسترول بالا توصيه كنيم.
 مبارزه با باكترى ها

دارچين مى تواند با بسيارى از انواع باكترى هايى كه افراد 
را بيمار مى كنند، مبارزه كند. شــايد بتوان از آن به عنوان 
يك نگهدارنده طبيعــى در غذاها و لوازم آرايشــى هم 

استفاده كرد.
 مبارزه با عفونت هاى قارچى 

به نظر مى رسد دارچين اين قدرت را دارد كه قارچ «كانديدا 
آلبيكانس» را كه باعث بيشتر عفونت هاى قارچى مى شود 

از بين ببرد.

كره گياهى يا مارگارين  به كره اى گفته مى شــود كه از روغن گياهى 
تهيه شود. مارگارين از نظر ظاهرى شبيه كره لبنى است ولى پايه آن 
شير نيست، بلكه اغلب از انواع روغن هاى نباتى مثل ذرت، آفتابگردان، 

سويا و كتان به اضافه برخى افزودنى ها تهيه مى شود.
مارگارين از نظر داشــتن املاحى مثل آهن، روى و مس فقير است. 
البته مارگارين خواص تغذيه اى روغن هاى گياهى را دارد ولى در طول 
فرايندهاى حرارتى تا حد زيادى، ريز مغذى هايش كاسته مى شوند و 
براى اينكه آن را شبيه كره لبنى كنند، به آن طعم دهنده و مواد رنگى 
و ويتامين هايى مثل A و D اضافه مى كنند. مارگارين انواع مختلفى 
دارد و اگر نوع خوب آن كه به صورت مايع است استفاده شود به مراتب 

بهتر خواهد بود بدليل سلامت بيشتر.
اين كره بر خلاف تصور، كم كالرى يا كم انرژى نيست. بلكه مثل كره 
لبنى ٨٠٪ چربى دارد و از نظر ميزان انــرژى هيچ فرقى با كره لبنى 
ندارد. هر دو كره امولسيونى از ١٦٪ آب و ٨٢-٨٥٪ چربى مى باشند. 
تنها تفاوت اين دو نوع در چربى گياهى و حيوانى آنهاست. چربى كره از 
نوع چربى حيوانى موجود در شير و چربى مارگارين از روغن هاى نباتى 
جامد است. هر دو نوع چربى در هر گرم حاوى ٩ كالرى انرژى هستند.

اسيد چرب اشباع در كره لبنى است كه كلسترول بد خون را بالا مى برد. 
همان طور كه مى دانيم كلســترول اضافى با رســوب در عروق بدن 

باعث تنگى شريان ها مى شود و خون رسانى به اعضاى بدن را مختل 
مى كند. بنابراين اگر به كلسترول بالا مبتلا هستيد، مصرف كره لبنى 

را فراموش كنيد و ترجيحاً كره مارگارين مصرف كنيد.
در كل مى توان گفت اگر مشكل خاصى نداريد و پزشك خوردن كره 
را برايتان ممنوع نكرده است، مصرف روزانه آن مشكلى برايتان ايجاد 
نمى كند، ولى مراقب ميزان مصرف باشيد كه دچار اضافه وزن نشويد. 
بهترين توصيه ما اين اســت كه تا جاى ممكن مصرف كره لبنى و 
مارگارين را محدود كنيد و به جاى آن ها از انواع كره هاى آجيل ها و يا 

كره هاى دانه ها استفاده كنيد كه سالم تر و مفيدتر هستند.

نتايج مطالعات جديد نشــان مى دهد كه تركيبات موجود در اسپرسو 
ممكن است به مقابله با ابتلاء به بيمارى آلزايمر كمك كند.

محققان دانشــگاه ورونا ايتاليا دريافتند كه تركيبات موجود در قهوه 
اسپرسو مى تواند به مهار پروتئين كليدى مؤثر در ابتلاء به آلزايمر كمك 

كند.در اين مطالعه بر روى پروتئين هاى تاو متمركز شد. هنگامى كه 
پروتئين ها شــروع به انباشته شــدن مى كنند يا در هم مى پيچند، با 

افزايش خطر ابتلاء به بيمارى آلزايمر مرتبط هستند.
نتايــج مطالعه جديد نشــان داد كــه تركيبات موجود در اسپرســو 
ممكن اســت بــه مقابله بــا ابتــلاء به بيمــارى آلزايمــر كمك 
كند.محققان دانشگاه ورونا ايتاليا دريافتند كه تركيبات موجود در قهوه 
اسپرســو مى تواند به مهار پروتئين كليدى مؤثر در ابتلاء به آلزايمر 

كمك كند.
در اين مطالعه بــر روى پروتئين هاى تاو متمركز شــد. هنگامى كه 
پروتئين ها شــروع به انباشته شــدن مى كنند يا در هم مى پيچند، با 

افزايش خطر ابتلاء به بيمارى آلزايمر مرتبط هستند.
اين پروتئين بر عملكرد بخشــى از مغز مبتلايان به آلزايمر و ســاير 
بيمارى ها از جملــه پاركينســون در گروهى به نــام تائوپاتى تأثير 

مى گذارد.

ماست يك غذاى سالم و مفيد اســت كه حتى مى تواند غذاى كاملى 
باشــد. اگر به اندام خود اهميت زيادى مى دهيد، اين غذا تاثير زيادى 
در لاغرى و كاهــش وزن دارد. اما بهترين زمان خوردن ماســت چه 

ساعاتى از روز است؟
ماست يك غذاى سالم و مفيد اســت كه حتى مى تواند غذاى كاملى 

باشد.
 اگر به اندام خود اهميــت زيادى مى دهيد، اين غــذا تاثير زيادى در 

لاغرى و كاهش وزن دارد. اما بهترين زمان خوردن ماست چه ساعاتى 
از روز است؟

مصرف اين فرآورده لبنى در وعده صبحانه براى مدت طولانى باعث 
سلامت جسم و ذهن مى شود. يكى از فوايد خوردن ماست در صبحانه 
دريافت انرژى براى بدن اســت. همچنين اين غذا ذهن را هوشيار و 
شــفاف مى كند. با مصرف اين فرآورده لبنى، قدرت تمركز شما بالاتر 

مى رود.

شرط و شروط خوردن و نخوردن کره!

اسپرسو برای مقابله با کدام بیماری مفید است؟

ماست را چه زمانی بخوریم تا لاغر شویم؟

خيلى از افراد به دلايل مختلف قــرص را بدون آب مى خورند اما 
هرگز به اين توجه نكرده اند كه نخوردن آب به همراه قرص ميتواند 

مشكل جدى براى آن ها به وجود آورد.
خوردن قرص بدون آب، كامل كار اشتباهى است اما با اين وجود 
هســتند هنوز افرادى كه تصور ميكنند بدون بروز هيچ عوارضى، 
ميتوانند داروهايشان را بدون آب و مايعات مصرف كنند و اتفاقى 

هم نيفتد در حاليكه سخت در اشتباه هستند.
اين كار هم اشتباه اســت هم خطرناك و عوارضى دارد كه در اين 

بخش به آن پرداخته ايم.در واقع مصــرف قرص و دارو بدون آب 
امكان پذير نيست، زيرا زمانى كه آب مى خوريد، به آن قرص كمك 
مى كنيد تا راهش را به سمت معده پيدا كند و داخل گلو گير نكند و 
در نتيجه بهتر به بدن جذب مى شود و تاثير خودش را مى گذارد (در 
واقع مصرف داروهاى خوراكى با آب براى اطمينان از اينكه دارو از 
طريق معده و روده كوچك شما عبور مى كند و در گلوى شما گير 
نمى كند، مهم اســت.) اما زمانى كه دارو و قرص در گلو گير كند، 
گلو را مى سوزاند و هرگز تاثيرى براى بهبودى شما نخواهد داشت؛ 

همچنين مى  تواند عاملى براى حساســيت گلو، سوزش معده يا 
حتى التهابات هم باشد.داروهاى مسكن بدون نسخه هم خيلى از 
اوقات بدون آب استفاده مى  شوند؛ اما بهتر است كه ريسك نكنيد. 
از طرفى خيلى ها موقع خوردن دارو استرس دارند و زمانى كه آب 
مصرف نمى كنند، دارو داخل گلوى آن هــا گير مى كند و همين 
استرس باعث سفت شدن گلويشان مى  شــود و شرايط برايشان 
سخت تر خواهد شــد و در نتيجه آب مى تواند به راحت تر بلعيدن 

دارو كمك كند.

مصرف قرص بدون آب چه بلایی سر بدنتان می آورد

آگهى موضوع ماده ٣ قانون و ماده ١٣ آئين نامه قانون تعيين 
تكليف وضعيت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

شــماره:١٤٠٢٦٠٣٠٢٠١٦٠٠٠٥٧٧-تاريخ:١٤٠٢/٠٦/٠٢-برابر راى شــماره 
١٤٠٢٦٠٣٠٢٠١٦٠٠٠٤٣٧ - ١٤٠٢/٠٤/٢٠ هيات اول موضوع قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى حوزه ثبت ملك 
تيران تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضى آقاى عبدالحسين مانده گاران فرزند محمد 
جعفر بشماره شناسنامه ١٣٨٩ صادره از يك قطعه زمين مزروعى به مساحت ٨١٣٨٢.٨٩ 
متر مربع قسمتى از ششدانگ ١٣٢/١ اصلى و قسمتى در پلاك ١٤٩ اصلى بخش ١٣ ثبت 
اصفهان خريدارى از مالك رســمى آقاى مرتضى زاهد صادقى محرز گرديده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ١٥ روز آگهى مى شود در صورتى كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضى اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايى تقديم 
نمايند. بديهى است در صورت انقضاى مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالكيت صادر خواهد شد.تاريخ انتشار نوبت اول:١٤٠٢/٠٦/٠٦-تاريخ انتشار نوبت 
دوم :١٤٠٢/٠٦/٢١- م الف:١٥٥٥٦٥٥- رئيس ثبت اسناد و املاك تيران- سيد منصور 

موسوى/٠٦/١٣٩

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره از هيات قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر 

در ثبت شرق اصفهان

در اجراى ماده يك قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند 
رسمى و بر حسب ماده ٣ قانون مذكور آرا ذيل كه از طرف اين هيات مبنى بر تاييد انتقال 
عادى و يا سهم مفروزى متقاضى صادر گرديده در دو نوبت به فاصله ١٥ روز آگهى مى 
شود تا شخص يا اشــخاصى كه به آرا مذكور اعتراض دارند از تاريخ اولين انتشار ظرف 
مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم نموده و در مهلت يك ماه از تاريخ تسليم 
اعتراض فرصت دارند نسبت به تقديم دادخواست به دادگاه صالحه و ارايه گواهى مبنى 
بر طرح دعوى اقدام نمايند و اقدامات ثبت موكول به ارايه حكم قطعى دادگاه خواهد بود 
و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد 

شد و صدور سند مالكيت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود .
١- راى شماره ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٢٧٠٠٥٤٣٨ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٦ مهدى احمدى باصرى 
فرزند عيسى بشماره شناسنامه ٩٠٠ صادره از اصفهان بشماره ملى ١٢٨٦٦٠٣٣٢٣ در سه 
دانگ يكباب ساختمان (سوله) احداثى بر روى قسمتى از قطعه زمين پلاك ٣١ اصلى 
واقع در بخش ١٨ ثبت اصفهان به مساحت ٦٧٧/٤٧  مترمربع. خريدارى طى سند رسمى.
٢- راى شــماره ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٢٧٠٠٥٤٣٩ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٦ اميــر تنها فرزند 
عباسعلى بشماره شناســنامه ٢١٣٢ صادره از اصفهان بشماره ملى ١٢٨٨٠٥١٨٢٤ در 
سه دانگ يكباب ســاختمان (سوله) احداثى بر روى قســمتى از قطعه زمين پلاك ٣١ 
اصلى واقع در بخش ١٨ ثبت اصفهان به مساحت ٦٧٧/٤٧ مترمربع. خريدارى طى سند 
رسمى.تاريخ انتشار نوبت اول:١٤٠٢/٠٦/٠٦- تاريخ انتشار نوبت دوم:١٤٠٢/٠٦/٢١-م 
الف: ١٥٥٥٦٨٤- رييس منطقه ثبت اســناد و املاك شرق اصفهان - مهدى صادقى 

وصفى/٠٦/١٤١

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره از هيات قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر 

در ثبت شرق اصفهان

در اجراى ماده يك قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند 
رســمى و بر حســب ماده ٣ قانون مذكور آرا ذيل كه از طرف اين هيات مبنى بر تاييد 
انتقال عادى و يا ســهم مفروزى متقاضى صادر گرديده در دو نوبت به فاصله ١٥ روز 
آگهى مى شود تا شخص يا اشــخاصى كه به آرا مذكور اعتراض دارند از تاريخ اولين 
انتشار ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم نموده و در مهلت يك ماه از 
تاريخ تسليم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقديم دادخواست به دادگاه صالحه و ارايه 
گواهى مبنى بر طرح دعوى اقدام نمايند و اقدامات ثبــت موكول به ارايه حكم قطعى 
دادگاه خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 
مالكيت صادر خواهد شد و صدور سند مالكيت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد

 بود .
١- راى شماره ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٢٧٠٠٥٣٩٧ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٦ مسعود خضرى فرزند 
عباس بشماره شناسنامه ٥٢١ صادره از آبادان بشماره ملى ١٨١٨٩٣٠٤٢٠ در ششدانگ 
يكباب ساختمان احداثى بر روى قسمتى از قطعه زمين پلاك ١ اصلى واقع در بخش ١٨ 
ثبت اصفهان به مساحت ٨٧/٣٠ متر مربع.خريدارى مع الواسطه بصورت عادى از مالك 
رسمى عبدالرحيم كشاورز هفدانى. تاريخ انتشار نوبت اول:١٤٠٢/٠٦/٠٦- تاريخ انتشار 
نوبت دوم:١٤٠٢/٠٦/٢١-م الف: ١٥٥٥٧١٣- رييس منطقه ثبت اسناد و املاك شرق 

اصفهان - مهدى صادقى وصفى/٠٦/١٤٣

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره از هيات قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر 

در ثبت شرق اصفهان

در اجراى ماده يك قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند 
رســمى و بر حســب ماده ٣ قانون مذكور آرا ذيل كه از طرف اين هيات مبنى بر تاييد 
انتقال عادى و يا ســهم مفروزى متقاضى صادر گرديده در دو نوبت به فاصله ١٥ روز 
آگهى مى شود تا شخص يا اشــخاصى كه به آرا مذكور اعتراض دارند از تاريخ اولين 
انتشار ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم نموده و در مهلت يك ماه از 
تاريخ تسليم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقديم دادخواست به دادگاه صالحه و ارايه 
گواهى مبنى بر طرح دعوى اقدام نمايند و اقدامات ثبــت موكول به ارايه حكم قطعى 
دادگاه خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 
مالكيت صادر خواهد شد و صدور سند مالكيت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد

 بود .
١- راى شماره ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٢٧٠٠٥٧٩٠ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ مجيد شياسى فرزند 
ملك محمد بشماره شناسنامه ١١١٨٤ صادره از اصفهان بشماره ملى ١٢٩٣٣٣٤٥١٠ 
در ششدانگ يكباب خانه احداثى بر روى قســمتى از قطعه زمين پلاك ١و٢و٣ فرعى 
از اصلى ٤٣ واقع در بخش ١٨ ثبت اصفهان به مساحت ٩٢/٩٢ مترمربع. خريدارى مع 
الواسطه بصورت عادى از مالك رســمى رمضانعلى غفارى دهنوى.تاريخ انتشار نوبت 
اول:١٤٠٢/٠٦/٠٦- تاريخ انتشار نوبت دوم:١٤٠٢/٠٦/٢١-م الف: ١٥٥٥٧٢٨- رييس 

منطقه ثبت اسناد و املاك شرق اصفهان - مهدى صادقى وصفى/٠٦/١٤٥

آگهى موضوع ماده ٣ قانون و ماده ١٣ آئين  نامه قانون تعيين 
تكليف وضعيت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هيات  هاى موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمان 
هاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى منطقه غرب اصفهان تصرفات مالكانه و 
بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاك مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ١٥ روز آگهى مى شود. در صورتى 
كه اشخاص نسبت به صدور ســند مالكيت متقاضيان اعتراضى داشته باشند مى توانند 
از تاريخ انتشار اولين آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاك 
تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يكماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را 

به مرجع قضايى تقديم نمايد. 
رديف١ـ برابر راى شماره ٨٣٤٦ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٧ هيات چهارم مالكيت آقاى سيد 
محمد حسين امامى به شناسنامه شــماره ٥٤٠٥ كدملى ٥٤٩٩٠٢٤٣٠٨ صادره تيران 
و كرون فرزند ســيدكريم نسبت به سه دانگ مشاع از ششــدانگ يكباب ساختمان به 
مساحت ٢١٦/١٩ مترمربع پلاك شماره ٨٦٠  فرعى از ١٦ اصلى واقع در اصفهان بخش 
١٤ حوزه ثبت ملك غرب اصفهان ثبت در سامانه املاك و نامه ١٦/١٤٠١/٢٧٤٩٤ مورخ 

١٤٠١/٠٦/٢٠ اداره راه و شهرسازى اصفهان تأئيد و محرز گرديده است.
رديف٢- برابر راى شماره ٨٣٤٥ مورخ ١٤٠١/٠٥/١٧ هيات چهارم مالكيت خانم هاجر 
سادات اعتصامى به شناســنامه شــماره ٧٩٥ كدملى١٢٩٠٨٢٨٨١٤ صادره اصفهان 
فرزند سيدهاشم نسبت به سه دانگ مشاع از ششــدانگ يكباب ساختمان به مساحت 
٢١٦/١٩ مترمربع پلاك شــماره ٨٦٠ فرعى از ١٦ اصلى واقــع در اصفهان بخش ١٤ 
حوزه ثبت ملك غرب اصفهان ثبت در سامانه املاك و نامه ١٦/١٤٠١/٢٧٤٩٤ مورخ 
١٤٠١/٠٦/٢٠ اداره راه و شهرســازى اصفهان تأئيد و محرز گرديده است.تاريخ انتشار 
نوبت اول:١٤٠٢/٠٦/٠٦- تاريخ انتشار نوبت دوم:١٤٠٢/٠٦/٢١- م الف: ١٥٥٦٠١٧- 

رييس منطقه ثبت اسناد و املاك غرب اصفهان – شهريارى/٠٦/١٤٧

آگهى موضوع ماده ٣ قانون و ماده ١٣ آئين  نامه قانون تعيين 
تكليف وضعيت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هيات  هاى موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمان 
هاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى منطقه غرب اصفهان تصرفات مالكانه و 
بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاك مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ١٥ روز آگهى مى شود. در صورتى 
كه اشخاص نسبت به صدور ســند مالكيت متقاضيان اعتراضى داشته باشند مى توانند 
از تاريخ انتشار اولين آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاك 
تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يكماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را 

به مرجع قضايى تقديم نمايد. 
رديف١ـ برابر راى شــماره ٧٢٠٣ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٣١ هيات چهــارم مالكيت آقاى 
سيدعلى سجادى جـونـى بـــه شناسنامه شماره ٢٩٦ كدملى ١٢٩١٠١١٩٩٤ صادره 
اصفهان فرزند سيدكريم در ششدانگ يكباب ساختمان بـه مساحت ٢٠٥.٤١ مترمربع 
پلاك شــماره ٢١٣ فرعى از ٢٥ اصلــى واقع در اصفهان بخــش ١٤ حوزه ثبت ملك 
غرب اصفهان ثبت در ســامانه املاك تأئيد و محرز گرديده اســت.تاريخ انتشار نوبت 

اول:١٤٠٢/٠٦/٠٦- تاريخ انتشار نوبت دوم:١٤٠٢/٠٦/٢١- م الف: ١٥٥٦٢٢٨- رييس 
منطقه ثبت اسناد و املاك غرب اصفهان – شهريارى/٠٦/١٤٩

آگهى مفاد آراء صادره توسط هيات حل اختلاف موضوع قانون 
تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند 

رسمى مستقر در اداره ثبت اسناد و املاك جنوب شرق اصفهان

نظر به اينكه طبق آراء صادره توسط هيأت فوق الذكر تصرفات مفروزى يا مشاعى افراد 
مشروحه ذيل به استناد اسناد مالكيت رسمى مشاعى يا قباله انتقال عادى مورد تأييد قرار 
گرفته است لذا طبق ماده ٣ قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد 
سند رسمى ، مفاد آراء صادره در دو نوبت به فاصله ١٥ روز در دو روزنامه ...و..... منتشر مى 
گردد تا چنانچه شخص يا اشخاصى نسبت به آراء مذكور معترض باشند از تاريخ انتشار 
نوبت اول آگهى روزنامه ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملك 
تسليم و رسيد اخذ نمايند. معترض بايد ظرف يكماه از تاريخ تسليم اعتراض مبادرت به 
تقديم دادخواســت به دادگاه عمومى محل نمايد و گواهى تقديم دادخواست را به اداره 
ثبت محل تحويل دهد. در اينصورت اقدامــات ثبت موكول به ارائه حكم قطعى دادگاه 
خواهد بود و چنانچه اعتراض در مهلت قانونى واصل نگردد يا معترض ، گواهى تقديم 
دادخواست به دادگاه عمومى محل را ارائه نكند، اداره ثبت محل مبادرت به صدور سند 
مالكيت بنام متصرف مى نمايد. ليكن صدور سند مالكيت جديد مانع مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
١- رأى شــماره ١٤٠٢٦٠٣٠٢٢١٠٠٠١٧٤٨ مورخ ١٤٠٢/٠٤/١٤ آقاى مهدى آقاى 
قزوينى فرزند جمال در ششــدانگ يك قطعه زمين كشــاورزى با كاربرى كشاورزى 
به مســاحت ٧٧٨٠/٤٥ متر مربع مجزى شــده از پلاك ١١٣ اصلى واقع در بخش ٢٠ 
ثبت اصفهان ســهم الارث از مالك رســمى جمال آقاى قزوينى ( طبــق راى دادگاه 
مبنى بر تنفيذ وصيتنامه )تاريخ انتشــار نوبت اول :١٤٠٢/٠٦/٠٦-تاريخ انتشــارنوبت 
دوم :١٤٠٢/٠٦/٢١-م الف:١٥٥٦٣١٩-رئيس اداره ثبت اســناد و املاك جنوب شرق 

اصفهان - حميدرضا خسروى/٠٦/١٥١

آگهى فقدان سند مالكيت

شماره نامه: ١٤٠٢٨٥٦٠٢٠٣٥٠٠٦٧٢٤-تاريخ ارسال نامه: ١٤٠٢/٠٦/٠١- آقاى محمد 
نوذرى به وكالت از آقاى محسن نوذرى مالك هفده حبه و يك هفتم حبه مشاع از هفتاد و 
دو حبه ششدانگ پلاك ثبتى ٥٦١٤ فرعى از ٣٠١ اصلى با تسليم دو برگ استشهاد شهود 
در دفتر ٣٢٥ شاهين شهر مدعى شده است سند مالكيت به شماره ٦٨٩٧٩٩ كه در صفحه 
١٣٤ دفتر ٢٦٠ ذيل شماره ٥٨٢٢١ بخش ١٦ اصفهان (شاهين شهر) ثبت، صادر و تسليم 
گرديده است كه سهم مشاراليه در رهن و بازداشت نمى باشد؛ مفقود گرديده است. لذا 
طبق تبصره يك اصلاحى ماده ١٢٠ آ.ق.ث مراتب آگهى مى گردد كه هركس مدعى 
انجام معامله يا وجود سند مزبور نزد خود باشد از تاريخ انتشار آگهى تا ١٠ روز اعتراض 
خود را به اين اداره اعلام و اصل ســند را ارائه نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند 
به ارائه كننده مسترد گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضى نرسد يا در صورت اعتراض 
اصل سند ارائه نشــود المثنى ســند مرقوم صادر و به متقاضى تسليم خواهد شد.تاريخ 
انتشار:١٤٠٢/٠٦/٠٦-م الف:١٥٥٥٩٧٤-سيد اميرحسين حسن زاده- مدير واحد ثبتى 

حوزه ثبت ملك شاهين شهر-از طرف زهره زرگرى/٠٦/١٥٣



٠٦آگهى ٤٦٦٧ سال بيستمدوشنبه   ٦  شهريور  ماه   ١٤٠٢

آگهى موضوع ماده ٣ قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى  فاقد سند رسمى و ماده ١٣ آئين نامه اجرائى آن

برابر آراء صادره هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى 
فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى شهرضا تصرفات مالكانه و بلا معارض متقاضيان 
محرز گرديده است ، لذا مشــخصات متقاضيان و املاك مورد تقاضا به شرح زير به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ١٥روز در روزنامه هاى نصف جهان  و اقتصاد 
آينده چاپ اصفهان آگهى ميشود و درصورتى كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت 
متقاضيان اعتراضى دارند ميتوانند از تاريخ انتشــار اولين آگهى نسبت به بند( الف )به 
مدت دو ماه ونســبت به بند ( ب )به مدت يكماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاك شهرضا تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض 
دادخواســت خود را به مرجع قضايى تقديم نمايند وگواهى طرح دعوا را به اداره ثبت 
اسناد و املاك شهرضا ارائه نمايند ، بديهى است در صورت انقضاى مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
بند الف)

بخش يك ثبتى شهرضا
يكم : شماره هاى فرعى از ١- اصلى ابنيه

١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٦٢ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ زهرا جعفرپور فرزند رضا  
ششدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ٢٤٣٢ فرعى  به  مساحت  ١٥٠,٣٨ متر 

مربع  
٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٣٤ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ الهه نجفى   فرزند حســن 
ششدانگ يك باب خانه  مجزى شــده از پلاك ٢٩٩٨  فرعى  به  مساحت  ١٦٩,٣٨ 

متر مربع 
دوم : شماره هاى فرعى از ٢- اصلى فضل آباد

٣- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٣٦ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ بهنام برهان شــهرضا 
فرزند محمود ششدانگ يك باب خانه نيمه تمام مجزى شده از پلاك ٢٥٨  فرعى  به  

مساحت  ١٧٤,٥٤ متر مربع
٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠١٧١٨ مــورخ ١٤٠٢/٠٣/٢٤ فهيمــه نصيرپور فرزند 
قدرت اله ششدانگ يك باب خانه كه سه دانگ مشــاع آن با حق فسخ مادام الحيات 
براى آقاى سيد رضا بحرينى مى باشد  مجزى شده از پلاك ٤٧٧ فرعى  به مساحت  

١١٥,٩٣ متر مربع 
٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٠١ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ زهرا ســامع    فرزند نعمت 
اله چهار دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ٣٩٥  فرعى  به  
مساحت  ١٤٥,٠٥ متر مربع انتقال عادى مع الواسطه از طرف آغا بيگم صالح شهرضا 

٦- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٠٢ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ اصغر طحانى  فرزند مسيح  
اله دو دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه مجزى شــده از پلاك ٣٩٥  فرعى  به  
مساحت  ١٤٥,٠٥ متر مربع انتقال عادى مع الواسطه از طرف آغا بيگم صالح شهرضا 

٧- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٢٨٣ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٠٧ مهناز رئيســيان سيورى 
فرزند الياس  ششــدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ٧٤٣  فرعى  به  مساحت  

١٣٨,٤٢  متر مربع 
٨- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٠٥ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ مهدى مهرعليان فرزند 
سليمان  ششــدانگ يك باب خانه مجزى شــده از پلاك ٩٥١  فرعى  به  مساحت  

١٦٠,١٥ متر مربع انتقال عادى از طرف رضا هادى  احدى از ورثه غلامحسين 
٩- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٧٣ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨ محمود كلاه دوز فرزند 
جمشيد  سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  نيمه تمام مجزى شده از پلاك 

٩٧٢   فرعى  به  مساحت   ٢١٤,١٦ متر مربع 
١٠- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٧٤ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨ فرشته حلوايى فرزند حبيب 
اله  سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  نيمه تمام مجزى شده از پلاك ٩٧٢   

فرعى  به  مساحت   ٢١٤,١٦ متر مربع 
١١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٣٨ مورخ ٢٥ /١٤٠٢/٠٥ محســن مولائى  فرزند 
غلامرضا ششدانگ يك باب خانه  نيمه تمام مجزى شــده از پلاك ٩٩١  فرعى  به  

مساحت  ١٧٣,٦٣  متر مربع 
١٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٣٩ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٥ فهيمه دهقان فرزند حميد 
ششــدانگ يك باب خانه  نيمه تمام مجزى شــده از پلاك ٩٩١  فرعى  به  مساحت  

١٥٦,٦٠ متر مربع 
١٣- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٤٠ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ مليحه انصارى فرزند نصر 
اله ششــدانگ يك باب خانه نيمه تمام مجزى شده از پلاك ٩٩٢  فرعى  به  مساحت  

١٨٩ متر مربع 
١٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٤٠ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٥ آيدا همتى  فرزند پيمان 
به ولايت پدرش  ششدانگ يك باب خانه  نيمه تمام مجزى شده از پلاك ٩٩٢  فرعى  

به  مساحت  ١٥٧,١٧متر مربع 
١٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٦٠ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ احمد رضا مجاهدى  فرزند 
رضا سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ١٠٣٤  فرعى  به  

مساحت  ١٨٧,٩٥  متر مربع 
١٦- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٦١ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ نســرين دادفر  فرزند 
عبدالرسول سه دانگ مشاع از  ششــدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ١٠٣٤  

فرعى  به  مساحت  ١٨٧,٩٥  متر مربع
١٧- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٢٨ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٥ پژمان تاكى فرزند نبى 
اله ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ١٠٣٩  فرعى  به  مساحت  ٢٤١,٦٥ 

متر مربع
١٨- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٢٨ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ ســميه السادات ميرپور  
فرزند ســيد جواد   ٢٤ حبه و دوازده  ، ســيصدو هشتاو پنجم حبه مشــاع از ٧٢ حبه 
ششدانگ يك باب مغازه  مجزى شده از پلاك ١٥٠٢  فرعى  به  مساحت  ١٥,٩٠متر 

مربع 
١٩- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٢٩ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ ابوالقاسم عمرانپور فرزند 
يد اله  ٤٧ حبه و ســيصد و هفتادو سه ، سيصدو هشــتاو پنجم حبه مشاع از ٧٢ حبه 
ششدانگ يك باب مغازه  مجزى شده از پلاك ١٥٠٢  فرعى  به  مساحت  ١٥,٩٠متر 

مربع 
٢٠- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٢٦٥ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ عبدالرضــا نادم فرزند 
حسين ششــدانگ يك باب خانه مجزى شــده از پلاك ١٥٥٤  فرعى  به  مساحت  

١٦٦,٣٠  متر مربع انتقال عادى مع الواسطه از طرف مرتضى آقاخانى 
٢١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٠٣٨ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٣١ اسماعيل كاظمزاد  فرزند 
مصطفى ششدانگ يك باب خانه مجزى شــده از پلاك ١٥٥٧  فرعى  به  مساحت  

١٩٢,٢٦  متر مربع 
٢٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٥٧ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٦ فاطمه بهرامى  فرزند 
عبداله  ششــدانگ يك باب خانه  مجزى شــده از پلاك ١٧٦٥   فرعى  به  مساحت  

١٥٩,٥٣  متر مربع 
٢٣- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥١٧ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٦ مهدى فردوســى  فرزند 
نصر اله ششــدانگ يك باب خانه  مجزى شــده از پلاك ١٧٧٩  فرعى  به  مساحت  

١٢٣,٥٨  متر مربع 
٢٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٠٣١ مــورخ ١٤٠٢/٠٤/٣١ كيان پور كرمان فرزند 
حميد به ولايت پدرش الف-  سه دانگ مشاع از  ششدانگ  قسمتى از يك باب مغازه 
مجزى شــده از پلاك ٢١٥٠ فرعى  به  مســاحت  ٢٠,٢٦ متر مربع  كه به انضما م 
قسمتى از پلاك ٢٠١٨ جمعا تشكيل يك باب مغاره را داده است ب- سه دانگ مشاع 
از  ششدانگ  قسمتى از يك باب مغازه مجزى شده از پلاك ٢٠١٨ فرعى به مساحت  
١٦,٦٥ متر مربع كه به انضما م قســمتى از پلاك ٢١٥٠ جمعا تشكيل يك باب مغاره 

را داده است
٢٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٠٣٢ مــورخ ١٤٠٢/٠٤/٣١مجيــد گرامى  فرزند 
رمضانعلى  الف-  سه دانگ مشاع از  ششدانگ  قسمتى از يك باب مغازه مجزى شده از 

پلاك ٢١٥٠ فرعى  به  مساحت  ٢٠,٢٦ متر مربع  كه به انضما م قسمتى از پلاك ٢٠١٨ 
جمعا تشكيل يك باب مغاره را داده است ب- سه دانگ مشاع از  ششدانگ  قسمتى از 
يك باب مغازه مجزى شده از پلاك ٢٠١٨ فرعى  به  مساحت  ١٦,٦٥ متر مربع  كه به 

انضما م قسمتى از پلاك ٢١٥٠ جمعا تشكيل يك باب مغاره را داده است
٢٦- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٠٣٧ مــورخ ١٤٠٢/٠٤/٣١ مرتضى پور طاهر زاده  
فرزند علمدار  الف-  ششدانگ  قسمتى از يك باب مغازه مجزى شده از پلاك ٢١٥٠ 
فرعى  به  مســاحت  ٢٧,٣٠ متر مربع  كه به انضما م قســمتى از پلاك ٢٠١٨ جمعا 
تشكيل يك باب مغاره را داده است ب- ششدانگ  قسمتى از يك باب مغازه مجزى 
شده از پلاك ٢٠١٨ فرعى  به  مســاحت  ٦٦,٦٥ متر مربع  كه به انضما م قسمتى از 

پلاك ٢١٥٠ جمعا تشكيل يك باب مغاره را داده است
٢٧- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٣٨ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ ولى اله ســودائى  فرزند 
قاسم ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ٣٧٦١  فرعى  به  مساحت  ١٤٣,٢٦ 

متر مربع 
٢٨- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٤٢ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/١٧ زهــرا رضائى رحيمى 
فرزند سعيد  ششدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ٣٧٦٦  فرعى  به  مساحت  

١٤٦,٥٤ متر مربع 
٢٩- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٩٣ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٨ مجيد شكورى دهاقانى 
فرزند محمود سه دانگ مشاع از ششــدانگ يك باب خانه نيمه تمام   مجزى شده از 

پلاك ٣٧٦٦  فرعى  به  مساحت  ١٩٨,٠١ متر مربع 
٣٠- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٩٤ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٨ طاهره احمدى مســينه  
فرزند صفرعلى سه دانگ مشاع از ششدانگ يك باب خانه  نيمه تمام مجزى شده از 

پلاك ٣٧٦٦  فرعى  به  مساحت  ١٩٨,٠١ متر مربع 
٣١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٥٨ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ محسن تقى زاده  فرزند 
تقى سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ١٣٣٦٤ فرعى 
كه قبلا ١٦٦٠ فرعى بوده است و ٨١٦٣  فرعى  به  مساحت  ١٧٨,٧١ متر مربع  انتقال 

عادى از طرف ورثه مرحوم محمد على نصيرى 
٣٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٥٩ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ مرضيه دهقان فرزند 
عباسعلى سه دانگ مشاع از  ششــدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ١٣٣٦٤ 
فرعى كه قبلا ١٦٦٠ فرعى بوده است و ٨١٦٣  فرعى  به  مساحت  ١٧٨,٧١ متر مربع  

انتقال عادى از طرف ورثه مرحوم محمد على نصيرى 
٣٣- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٣٨١ مورخ ١٤٠٢/٠٤/١٠ محمد رضا احمديان فرزند 
نصراله ششدانگ يك باب مغازه مجزى شــده از پلاك ١٥٠٧٧  فرعى  به  مساحت  

٢٦,٢٠  متر مربع انتقال عادى از طرف نيايش شاملى
٣٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٢٥٣ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٠٦ مجتبى مهرعلى  فرزند 
قربانعلى  ششدانگ يك باب مغازه نيمه تمام   مجزى شده از پلاك ١٥٠٧٧  فرعى  به  

مساحت  ٢٤,١٥  متر مربع  انتقال عادى از طرف نيايش شاملى 
٣٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٢٥٤ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٠٦ حسين اسماعيليان فرزند 
اسداله  ششدانگ يك باب مغازه   مجزى شــده از پلاك ١٥٠٧٧  فرعى  به  مساحت  

٢٧,٥٠ متر مربع  انتقال عادى از طرف نيايش شاملى 
٣٦- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٢٥٥ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٠٦حسين اسماعيليان فرزند 
اسداله  ششدانگ يك باب مغازه   مجزى شــده از پلاك ١٥٠٧٧  فرعى  به  مساحت  

٢٦,٤٠ متر مربع  انتقال عادى از طرف نيايش شاملى 
٣٧- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٢٥٦ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٠٦ مجتبى خادم فرزند عليرضا 
سه دانگ مشاع از ششدانگ يك باب مغازه   مجزى شده از پلاك ١٥٠٧٧  فرعى  به  

مساحت  ٣٠,٨٠ متر مربع  انتقال عادى از طرف نيايش شاملى 
٣٨- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٢٥٧ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٠٦ سميه خادم    فرزند عليرضا  
سه دانگ مشاع از ششــدانگ يك باب مغازه مجزى شده از پلاك ١٥٠٧٧  فرعى  به  

مساحت  ٣٠,٨٠ متر مربع  انتقال عادى از طرف نيايش شاملى 
٣٩- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٣٨١ مورخ ١٤٠٢/٠٤/١٠ محمد رضا احمديان فرزند 
نصراله   ششدانگ يك باب مغازه   مجزى شده از پلاك ١٥٠٧٧  فرعى  به  مساحت  

٢٦,٢٠  متر مربع  انتقال عادى از طرف نيايش شاملى 
٤٠- راى ١٤٠٠٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٥٥٣١ مورخ ١٤٠٠/٠٩/٢٧ محمد جواد ناظم  فرزند 
اصغر ششــدانگ يك باب مغازه مجزى شــده از پلاك ١٥٨٨ فرعى باقيمانده كه به 

شماره ١٥٥٢٣  فرعى تبديل شده است  به  مساحت  ٣٤,٧٠  متر مربع 
٤١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٢٥٢ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٠٦ مجتبى مهرعلى  فرزند 
قربانعلى  ششدانگ يك باب مغازه  نيمه تمام مجزى شده از پلاك ١٥٠٧٧  فرعى  به  

مساحت  ٢٥,٨٠ متر مربع  انتقال عادى از طرف نيايش شاملى 
٤٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٠٢٣ مورخ ١٤٠٢/٠٣/٣١ عمران خادم   فرزند رحمت 
اله  سه دانگ مشاع از ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ٣٩,١ فرعى كه به 

شماره  ١٦٣٦٥ فرعى تبديل شده است  به  مساحت  ١٨٣,٧١ متر مربع  
٤٣- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٠٢٤ مورخ ١٤٠٢/٠٣/٣١ شيلا غلام الدين  فرزند 
عليرضا سه دانگ مشاع از ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك پلاك ٣٩,١ 
فرعى كه به شماره  ١٦٣٦٥ فرعى تبديل شده است   به  مساحت  ١٨٣,٧١ متر مربع  

سوم : شماره هاى فرعى از ٣- اصلى مزرعه موغان
٤٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٧٥ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨ مجتبى سبزوارى  فرزند 
عليرضا سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ٣٤٦  فرعى  

به  مساحت  ١٢٣,٠٥  متر مربع 
٤٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٧٦ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨ مهسا بهرامى نظرآبادى  
فرزند محسن سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ٣٤٦  

فرعى  به  مساحت  ١٢٣,٠٥  متر مربع 
٤٦- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٧٧ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨ محمد حسن بهرامى نظر 
آبادى  فرزند رحمت اله   سه دانگ مشاع از  ششــدانگ يك باب خانه  مجزى شده از 

پلاك ٣٤٦  فرعى  به  مساحت  ١٢٥متر مربع 
٤٧- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٧٨مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨طاهره لطفى فرزند حسين 
سه دانگ مشاع از ششــدانگ يك باب خانه  مجزى شــده از پلاك ٣٤٦  فرعى  به  

مساحت  ١٢٥متر مربع 
٤٨- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٧٩ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨ الهام  لطفى   فرزند حبيب 
اله ششدانگ يك باب خانه  مجزى شــده از پلاك ٣٤٦  فرعى  به  مساحت  ٢٠٩,٢٢ 

متر مربع 
٤٩- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٨٠ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨ ســلمان بهرامى فرزند 
محمد حسن ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ٣٤٦  فرعى  به  مساحت  

١٤٧,٥٥ متر مربع 
٥٠- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٨١مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨ رضا بهرامى چشمه على 
فرزند حسين ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ٣٤٦  فرعى  به  مساحت  

١٦١,٤٥متر مربع 
٥١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٨٢ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٨ زهرا مير مســيب   فرزند 
فتح اله  ششــدانگ يك باب خانه  مجزى شــده از پلاك ٣٤٦   فرعى  به  مساحت   

١٦٠,٦٣ متر مربع 
٥٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٠٢٩ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٣١ ســاعد سبزوارى فرزند 
محمد چهار  دانگ مشاع از ششدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ٤٧٩  فرعى  

به  مساحت  ٢٦٧,٥٩  متر مربع
٥٣- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٠٣٠مورخ ١٤٠٢/٠٤/٣١ الهام داودى نصر آبادى 
فرزند رحمت اله دو دانگ مشاع از ششدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ٤٧٩  

فرعى  به  مساحت  ٢٦٧,٥٩  متر مربع 
٥٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٤٣ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٧ مرتضى آقاســى  فرزند 
رحمت اله  ششدانگ يك باب مغازه  مجزى شده از پلاك ١٠٩٣ فرعى  به  مساحت  

١٣,٨٢ متر مربع 
٥٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٤٤ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٧ مرتضى آقاســى  فرزند 

رحمت اله  ششدانگ يك باب مغازه  مجزى شده از پلاك ١٠٩٣ فرعى  به  مساحت  
٢٤,٣٠ متر مربع 

٥٦- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٤١ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ ابراهيــم رفيع فرزند 
حيدرششدانگ يك باب مغازه مجزى شده از پلاك ١١٢٦ فرعى  به  مساحت  ٣٨,٨١  

متر مربع 
٥٧- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٦٥٥ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٩ محمدعلى كاويانى فرزند 
حيدرعلى  ششدانگ يك باب مغازه نيمه تمام  مجزى شده از پلاك ١١٢٨  فرعى  به  

مساحت  ٣٤,١٦ متر مربع 
٥٨- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٢٠ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/١٦ فاطمه رحمتى  فرزند 
حجت اله ششدانگ يك باب خانه   مجزى شــده از پلاك ٣٦٨٤  فرعى  به  مساحت  

١٤٧ متر مربع 

چهارم : شماره هاى فرعى از ٥- اصلى اسفه سالار
٥٩-  راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٠٧ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٥ مهدى قره قانى  فرزند 
حبيب  ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ١٧٥٢  فرعى  به  مساحت١٧٦,١٠ 

متر مربع 

پنجم : شماره هاى فرعى از ٢١- اصلى رشكنه 
٦٠- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢١٦٦ مــورخ ١٤٠٢/٠٤/٠٤ فضل اله اباذرى فرزند 
عبدالرسول  ششدانگ يك باب خانه  نيمه تمام  مجزى شده از پلاك ١٠٦  فرعى  به  

مساحت  ١٤٩,٧٥ متر مربع 
٦١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣١٤٤ مــورخ٠٢ /١٤٠٢/٠٥ آيت اله فرخپور  فرزند 
حسين ششدانگ يك باب مغازه مجزى شده از پلاك ١١٩  فرعى  به  مساحت  ٢٨,٠١  

متر مربع انتقال عادى مع الواسطه از طرف حيدر مومنيان 
٦٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣١٤٥ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٠٢ عبداله مومنيان  فرزند 
حسن ششدانگ يك باب مغازه مجزى شده از پلاك ١١٩  فرعى  به  مساحت  ٧٣,٧٥  

متر مربع انتقال عادى از طرف حيدر مومنيان 

ششم  : شماره هاى فرعى از ٢٣- اصلى مزرعه سودآباد
٦٣- راى ١٤٠١٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٦٥٦٦ مورخ ١٤٠١/١١/٢٧ منصوره دباغ  فرزند احمد  
ششدانگ يك باب مغازه  با ساختمان تحتانى آن مجزى شده از پلاك ٥١٧  فرعى  به  

مساحت  ٤٨,٢٦ متر مربع 

هفتم : شماره هاى فرعى از ٥٠- اصلى اله آباد 
٦٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢٠٢١ مــورخ ١٤٠٢/٠٣/٣١ حجت اله اميرى فرزند 
يداله ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ٥٧٣ فرعى  به  مساحت  ١٤١,٧٠  

متر مربع 
٦٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٣٣ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢عزت جاورى  فرزند عوض  
ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك  ٥٨٣ فرعى  به  مساحت  ٢٩٨,٨٩  متر 

مربع 
٦٦- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥١٩ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٦ پروين عمو هادى  فرزند 
رضا قلى  ششــدانگ يك باب خانه  نيمه تمام مجزى شــده از پلاك ٦٩٨ فرعى  به  

مساحت  ٣٠٩,٣٥  متر مربع 

هشتم   : شماره هاى فرعى از ١٠٠- اصلى مزرعه فيض آباد
٦٧- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٣٧ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٥ فاطمه رحيمى   فرزند 
حبيب اله  ششدانگ يك باب انبار  مجزى شده از پلاك ٣  فرعى  به  مساحت  ٧٠ متر 

مربع انتقال عادى از طرف غلامحسين دهقان شهرضا 
٦٨- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٢٩٩ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٠٩ حسينعلى دهقان  فرزند 
رحيم  سه  دانگ مشاع از ششدانگ يك باب خانه دو طبقه مجزى شده از پلاك ٢١٠  

فرعى  به  مساحت  ١٨٨,٩٤ متر مربع 
٦٩- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٣٠٠ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٠٩ معصومه اطرشى فرزند 
تقى سه  دانگ مشاع از ششــدانگ يك باب خانه دو طبقه مجزى شده از پلاك ٢١٠  

فرعى  به  مساحت  ١٨٨,٩٤ متر مربع 
٧٠- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٣١ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ خديجه رســتگار   فرزند 
فريدون ششــدانگ يك باب خانه مجزى شــده از پلاك ٥٠١  فرعى  به  مســاحت  

١٣٧,٣٦ متر مربع 
٧١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٠٣ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ احمد رضا مطهرى فرزند 
نعمت اله  ششدانگ يك باب مغازه  مجزى شــده از پلاك ٥١٠  فرعى  به  مساحت  

٢١,٤٦ متر مربع 
٧٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٠٤ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ احمد رضا مطهرى  فرزند 
نعمت اله  ششــدانگ يك باب مغازه مجزى شــده از پلاك ٥١٠  فرعى  به  مساحت  

٢٥,٥٩ متر مربع 
٧٣- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٢٦٢ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٠٧ عيســى موسوى   فرزند 
رمضان ششدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ٥١١ فرعى  به  مساحت  ١٠٠,٥٣  

متر مربع 
٧٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٤٧٠ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/١٦ ايمان رســتگار  فرزند 
فريدون سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  دوطبقه نيمه تمام  مجزى شده 
از پلاك ٥١١ فرعى  به  مساحت  ١٣٨,٥٩  متر مربع انتقال عادى مع الواسطه از طرف 

نعمت اله مطهرى
٧٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٤٧١ مورخ ١٤٠٢/٠٥/١٦ محمد حســن رستگار  
فرزند فريدون سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  دوطبقه نيمه تمام مجزى 
شده از پلاك ٥١١ فرعى  به  مساحت  ١٣٨,٥٩  متر مربع انتقال عادى مع الواسطه از 

طرف نعمت اله مطهرى
٧٦- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٥٣٣ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/١٧ كامران قباد پور  فرزند 
نوروزعلى ششــدانگ يك باب خانه مجزى شــده از پلاك ٥١٦  فرعى  به  مساحت  

١٥٤,٧٩متر مربع 
٧٧- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٢٥٥ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ غلامرضا احمدى  فرزند 
حسن  ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ٥٨٠  فرعى  به  مساحت  ٩٩,٧٤ 

متر مربع
٧٨- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٣٥ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ على محمدى   فرزند 
يداله ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ١٦٢٣   فرعى  به  مساحت  ١٣٥  

متر مربع 
٧٩- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٣٢٣ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٠٩ ايران مومنيان شــهرضا 
فرزند على اكبر ششــدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ١٧٦١ فرعى كه قبلا 
٥١٣  فرعى بوده  به  مســاحت  ١١٢,١٠  متر مربع انتقال عادى مع الواسطه از طرف 

ورثه خانم شمسى كيان 
٨٠- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٤٨ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٦ بهنام ســبزوارى  فرزند 
احمد سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  نيمه تمام مجزى شده از پلاك ٢٢١٤  

فرعى  به  مساحت  ١٦٠,٠٧  متر مربع 
٨١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٣٤٩ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٦ امين همتى ولندانى فرزند 
نجفعلى  سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  نيمه تمام مجزى شده از پلاك 

٢٢١٤  فرعى  به  مساحت  ١٦٠,٠٧  متر مربع 

نهم : شماره هاى فرعى از ١٠٦ اصلى - ارش آباد  
٨٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٢٤٣ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ ليلا مومنيان فرزند حيدر 
سه دانگ مشاع از  ششــدانگ يك باب خانه  مجزى شــده از پلاك ١٣٧  فرعى  به  

مساحت١٣٨,٧  متر مربع 

٨٣- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٤٢٤٢ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٤ ابراهيم مومنيان فرزند 
فضل اله سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ١٣٧  فرعى  

به  مساحت١٣٨,٧  متر مربع 
٨٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٩٣٧ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٢٢ مصطفى اشرفيان  فرزند 
عليرضا  ششدانگ يك باب خانه  دوطبقه  نيمه تمام مجزى شده از پلاك ١٣٨  فرعى  

به  مساحت  ٧٧,٧٦ متر مربع 

دهم : شماره هاى فرعى از ١٨٠- اصلى 
٨٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٢٢٧ مــورخ ١٤٠٢/٠٥/٠٤ روح اله كرمى قمبوانى  
فرزند امامقلى سه دانگ مشاع از ششــدانگ يكباب خانه  دو طبقه نيمه تمام  مجزى 

شده از پلاك ٨٩  فرعى  به  مساحت  ١٣٨,٥٣  متر مربع 
٨٦- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٣٢٢٨ مورخ ١٤٠٢/٠٥/٠٤ بتول رحمانى على آبادى 
فرزند خداداد سه دانگ مشاع از ششــدانگ يك باب خانه  دو طبقه نيمه تمام  مجزى 

شده از پلاك ٨٩  فرعى  به  مساحت  ١٣٨,٥٣  متر مربع 

رديف:ب
اول : شماره هاى فرعى از ١- اصلى ابنيه 

١- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠١٧١٦ مورخ ١٤٠٢/٠٣/٢٤ على صدرى پور   فرزندرضا 
ششدانگ الف – قســمتى از  يك باب مغازه به اســتثناء فوقانى آن كه متعلق به غير 
است مجزى شده از پلاك ٤٤٤٢ به مساحت ٤,٣٠ متر مربع كه به انضمام ششدانگ  
پلاك ٤٤٤٣ جمعا تشكيل يك باب مغازه را داده است با حق العبور از راهرو اختصاصى 
شماره ٤٦٠٥ انتقال عادى مع الواســطه از طرف ورثه اويس توانا ب- قسمتى از  يك 
باب مغازه به استثناء فوقانى آن كه متعلق به غير است پلاك  ثبتى ٤٤٤٣  به مساحت 
٨,٨٠ متر مربع كه به انضمام قسمتى از  پلاك ٤٤٤٢ جمعا تشكيل يك باب مغازه را 
داده است با حق العبور از راهرو اختصاصى شــماره ٤٦٠٥ انتقال عادى مع الواسطه از 

طرف اويس توانا 

 دوم : شماره هاى فرعى از ٢- اصلى فضل آباد 
٢- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠١٠٠٤ مورخ ١٤٠٢/٠٣/٠٢  و راى اصلاحى معصومه 
قربانى  فرزند محمد ششدانگ يك باب خانه  مجزى شده از پلاك ١٧٦١   فرعى  به  
مساحت  ١٠٧,١٠  متر مربع انتقال عادى از طرف محمد قرقانى و حميد رضا مسيچ پور 
كه در آگهى قبلى انتقال عادى از طرف محمد قرقانى قيد شده است و اكنون تجديد 

آگهى مى گردد 

 سوم : شماره هاى فرعى از ١٠٦ -اصلى ارش آباد
٣- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠١٦٩٥ مورخ ١٤٠٢/٠٣/٢٣ محمد صادق شاه چراغى 
فرزند رحمت اله ششدانگ يك باب خانه مجزى شده از پلاك ١٣١  فرعى به  مساحت  
١٢٤,٣١ متر مربع كه در آگهى قبلى نام مكان ملك اشــتباه قيد شــده است و اكنون 

اصلاح مى گردد 
 

چهارم:شماره هاى فرعى از ٢٢٥-اصلى مزرعه  ميرآباد
٤- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠١٦٢٢ مورخ ١٤٠٢/٠٣/٢٢ داريوش ايزدى  فرزند حبيب 
اله ششدانگ يك باب خانه به  مساحت  ٢٠٥,٩٦ متر مربع كه در آگهى قبلى نام مكان 

ملك قيد نشده است و اكنون اصلاح مى گردد
٥- راى ١٤٠٢٦٠٣٠٢٠٠٨٠٠٢١٩٧ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٠٥  محمد رضا صنايعى فرزند 
خليل ششدانگ يك باب  خانه دوطبقه  به  مســاحت  ١٢٤,٩٠ متر مربع كه در آگهى 
قبلى نام مكان ملك قيد نشده است و اكنون اصلاح مى گردد. تاريخ انتشار نوبت اول: 
١٤٠٢/٠٦/٠٦- تاريخ انتشار نوبت دوم : ١٤٠٢/٠٦/٢١-م الف:١٥٥٥٢٤٦- رئيس 

اداره ثبت اسناد و املاك شهرضا- مرتضى قديرى /٠٦/١٣٧ 
       

آگهى موضوع ماده ٣ قانون و ماده ١٣ آيين نامه قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صــادره هياتهاى اول و دوم موضــوع قانون تعيين تكليف وضعيــت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالكانه و بلامعارض 
متقاضيان محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضيان و املاك مورد تقاضا به شرح زير به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ١٥ روز آگهى مى شود. درصورتى كه اشخاص نسبت 
به صدور سند مالكيت متقاضيان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاريخ انتشار اولين آگهى 
به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايى تقديم نمايند. 
راى شــماره ٢٠٢٧ مورخ ١٤٠٢/٠٤/١٢ آقاى قدرت اله حججى نجف آبادى فرزند حسنعلى 
ششدانگ يكباب ساختمان سفت كارى شده به مســاحت ٦٨/ ٤٨ مترمربع قسمتى از پلاك 
شماره٤ فرعى از ٥٦٠  اصلى واقع در قطعه ٥ بخش ١١ حوزه ثبت ملك اصفهان – متقاضى 
مالك رسمى  مشاعى مى باشد. تاريخ انتشار نوبت اول: ١٤٠٢/٠٥/٢٢-تاريخ انتشار نوبت دوم: 
١٤٠٢/٠٦/٠٦-م الف:١٥٤٥٨٣٦-غلامرضا شيرانى- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملك 

نجف آباد -از طرف داوود قورئيان نجف آبادى/٠٥/٢٩٧

آگهى موضوع ماده ٣ قانون و ماده ١٣ آيين نامه قانون تعيين 
تكليف وضعيت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هياتهــاى اول و دوم موضوع قانون تعيين تكليــف وضعيت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالكانه و بلامعارض 
متقاضيان محرز گرديده است. لذا مشــخصات متقاضيان و املاك مورد تقاضا به شرح زير 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ١٥ روز آگهى مى شود. درصورتى كه اشخاص 
نسبت به صدور سند مالكيت متقاضيان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاريخ انتشار اولين 
آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايى تقديم 
نمايند. راى شماره ١٨٥٦ مورخ ١٤٠٢/٠٣/٣٠ خانم اعظم رحيمى فرزند مصطفى ششدانگ 
يكباب خانه به مساحت ١٠٤/٠٥ مترمربع قسمتى از پلاك شماره ٨٥٥  اصلى واقع در قطعه 
٤  بخش ١١ حوزه ثبت ملك اصفهان – متقاضى مالك رســمى  مشاعى مى باشد . تاريخ 
انتشار نوبت اول: ١٤٠٢/٠٥/٢٢-تاريخ انتشار نوبت دوم : ١٤٠٢/٠٦/٠٦-م الف:١٥٤٥٨٤٧-
غلامرضا شيرانى- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملك نجف آباد -از طرف داوود قورئيان 

نجف آبادى/٠٥/٢٩٩

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هيأت قانون تعيين تكليف

برابرراى ٥٧٣٧ مورخ ١٤٠٢/٠٤/٢٤ به شماره كلاسه ٠٢٠٣٠ مالكيت آقاي / خانم محمد 
آقاهادي فروشاني به شناسنامه شماره ١٢٧٢٣٤٤٤٧٩ كدملي ١٢٧٢٣٤٤٤٧٩ صادره فرزند 
عبدالرضا در ششدانگ يكباب ساختمان در حال ساخت به مساحت ٢٥٣,٤٥ متر مربع پلاك 
شماره ١٣٥ فرعي از ١١٦ اصلي واقع در اصفهان بخش ١٤ حوزه ثبت ملك خميني شهر به 
موجب سند ٣١٥٣ مورخ ٤٠١ وملاحظه نقشه ملك و گزارش كارشناس ملاحضه و محرز 

گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ١٥ روز آگهى مى شود در صورتى كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضى اعتراضى داشته باشند ميتوانند از تاريخ انتشار 
اولين آگهى به مدت ٢ ماه اعتراض خودرا به اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف مدت ١ 
ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايى تقديم نمايد بديهى است در 
صورت انقضاى مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد 
شد. تاريخ انتشار نوبت اول :١٤٠٢/٠٦/٠٦ -تاريخ انتشار نوبت دوم :١٤٠٢/٠٦/٢١-م الف: 
١٥٥٤٥٢٠- سيد محمدحسن مصطفوى -رئيس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمينى 

شهر- از طرف حميد سعيدى/٠٦/١٣٥



ورزش ٠٧٤٦٦٧ سال بيستمدوشنبه   ٦  شهريور  ماه   ١٤٠٢

فارغ از كيفيت بازى سپاهان و ذوب آهن در فصل 
جديد فوتبال كشــور و اينكه فوتباليست هاى اين 
دو باشــگاه چگونه خودشــان را در زمين مسابقه 
نشــان مى دهند، چيزى كه در هر دو تيم بيشتر به 
چشم مى آيد بار اخلاقى و زيست ورزشى متفاوت 
ســرمربيان آنها توأم با بازآفرينى ادبياتى جديد و 
اخلاق مدار در محيط به غايــت متضاد و گاه آلوده 

ورزش ايران است.
درواقع بــه نظر مى رســد به نيمكت ســپاهان و 
ذوب آهن در فصل بيســت و ســوم بايــد وراى 
تكنيك ها و تاكتيك ها كــه در ميدان رقابت تيم ها 
شــكل مى گيرد، توجه كرد؛ آنجا كه ژوزه مورايس 
براى فصل دوم روى نيمكت ســپاهان نشسته و 
محمد ربيعى اولين فصــل حضورش در ذوب آهن 

را تجربه مى كند.
امســال از معدود فصول فوتبالى اســت كه هر دو 
باشگاه ريشه دار اصفهانى، همزمان، گذراندن ليگ 

را با سرمربيان «جنتلمن» تجربه مى كنند.

قربانى كردن جانشين يك قربانى
ســال پيش هميــن ايــام ابراهيم قاســمپور در 
مصاحبه اى گفت كــه «فوتبال مــا آدم جنتلمن 
نمى خواهد؛ آدم هايــى مى خواهد كه جاروجنجال 

و سروصدا كنند».
قاسمپور آن روز از كرسى مديريت فنى تيم صنعت 
نفت آبادان و در اعتراض بــه تصميم هيئت مديره 
باشــگاه در بركنار كردن مربى تيم، چنين زبان به 
كنايه گشود؛ اما حتماً خود او هم مى دانست كه دو 
قطبى «جنتلمن – ف.ك.» در بين مربيان فوتبال 

ما همواره پابرجا بوده و هست.
سال ١٣٧٧ كه جلال طالبى سرمربى تيم ملى شد، 
هنوز اصطلاح «ف.ك.» جايــى در دايره واژگان 
فوتبال كشــور پيدا نكــرده بود. طالبــى كه روى 
نيمكت نشست، بودند سرمربيان و كارشناسانى كه 
گوشه و كنار زمزمه مى كردند سرمربى «جنتلمن» 
براى تيم ملــى معجزه نمى كنــد و بازيكن را بايد 
با واژه هاى غيرمتعارف(!) تأديــب و نوازش كرد. 
بعضى از اين مربيان همان هايى بودند كه دهه ٩٠ 
به «ف.ك.» هاى فوتبال معروف شدند كه يا نام و 
نام خانوادگى شــان با اين دو حرف آغاز مى شد و يا 
برخوردار از چنان ويژگى هاى شخصيتى بودند كه در 
جبهه مقابل «جنتلمنيسم» قرار مى گرفتند. بعضى 
ديگر هم از مربيان كاريزماتيك(!) زمانه خودشان 
بودند كه بين دو نيمه در رختكن با واژه ها جملاتى 
مى ساختند كه نيمه دوم، توپ كلاً در زمين حريف 

بچرخد!
وقتى طالبــى از تيم ملى بركنار شــد و رودرروى 
ميليون هــا بيننــده تلويزيونــى از ســرد بودن 
ناجوانمردانه هــوا گلايه كرد(!) كاشــف به عمل 
آمد كه ظاهراً پيش بينى «ف.ك.» ها و كاريزماها 
درست از آب درآمده و در اردوى تيم ملى با طالبى 
آنطور تاكرده اند كه قبل تر از او با «ايويچ»، جنتلمن 

با دانش كروات كرده بودند.
ســرمربى باشــخصيت تيم ملى را بــه ينگه دنيا 
بازگرداندند (چنانكــه ايويچ را هم به كرواســى) 
اما فارغ از اينكــه دانش فوتبالــى و كيفيت كوچ 
طالبى چگونه بــود، تأثير او در گســترده تر كردن 
دايره واژگان تميز فوتبــال در ايران غيرقابل انكار

 است.

يادگار تميز يك دوران
 بعد از بسته شدن پرونده جلال طالبى، بايد قريب 
يك دهه مى گذشت تا يك جنتلمن ديگر، فوتبال 
ايران را تكان دهد. اين بار افشين قطبى، باز هم از 
ايرانى هاى آمريكانشــين بار سفر بست و ره سوى 
موطن پدرى گذاشت تا پرســپوليس بزرگ را به 
جام قهرمانى برســاند و دل هاى ميليون ها هوادار 
(حتى هواداران رقيب) را با دانــش واژه پردازى و 
نمايش شخصيت سنگينش بربايد. دستمزد او بعد 
از افتخارآفرينى در ليگ كشور، رسيدن به نيمكت 
تيم ملى بود و باز هــم تميزتر كردن جهان واژگان 

چرك فوتبال در ايران.
حالا آنچه از دوران جلال طالبى و افشين قطبى در 
ياد فوتبالدوستان ايرانى مانده، بيشتر از همه، مؤيد 
رفتار، منش و شــخصيت آنها در قبال هواداران، 
رسانه ها و بازيكنان اســت. اين دو نفر به نمادهاى 
فوتبال تميز در ايران تبديل شده اند. به دو جنتلمن 
كه فوتبال ضد جنتلمنيسم ما اخلاق و فرهنگ آنها 
را طرد كرد و با «ف.ك.» هــا و كاريزماها روزگار 

گذراند.

جنتلمن ها و ديپلمات ها
امروز اصفهان بايــد به خودش ببالــد كه يك بار 
ديگر فرهنگ جنتلمنيسم را در قامت دو سرمربى 

دو باشگاه بزرگ اين اســتان زنده كرده است. هم 
ژوزه مورايــس و هم محمد ربيعى نشــان داده اند 
به مهمترين شــاخص جنتلمن هــا يعنى «كاربرد 
روابــط عمومى در ديپلماســى» كاملاً اشــراف

 دارند.
نه مورايس و نه ربيعى هيچ كدام در مدرسه حقوق 
و ديپلماسى «فلچر» آموزش نديده اند؛ اما هر دو به 
مهمترين آموزه اين مركز معتبــر تربيت ديپلمات 
عمل مى كنند كه ديپلماســى را «تأثيرگذارى بر 
نگرش هــاى عمومى   براى شــكل دهى واجراى 
سياســت هاى خارجى و شــامل ابعادى از روابط 
بين المللى» مى داند كه فراتر از ديپلماســى سنتى 

است.
«تأثيرگذارى بر نگرش هاى عمومى»؛ اين پيامى 
است كه از آموزه سياسى «فلچر» به كانون توجه 
در باشگاه هاى سپاهان و ذوب آهن تبديل شده و از 
روى نيمكت هاى اين دو تيم به جامعه انسانى (چه 
در داخل و چه در خارج) مخابره مى شود. نشانه اى از 
خلق خواسته يا ناخواسته گونه اى ديپلماسى ورزشى 
كه به شــكل دهى بهتر روابط داخلــى و خارجى 

منتهى خواهد شد.

آموختن ورزش از سياست
چند سال بعدازآنكه افشين قطبى عطاى تيم ملى 

را به لقايش بخشــيد و براى تجربه مربى گرى در 
كشــورهاى ديگر از ايران رفت، در سپهر سياسى 
كشــور حزبى مجوز فعاليت گرفت بــه نام حزب 
«نــداى ايرانيان». اين حزب سياســى نزديك به 
اصلاح طلبان كه مديريتش بر عهده صادق خرازى 
از ديپلمات هاى باتجربه جمهورى اســلامى قرار 
داشت، اصلى ترين خط مشى خود را تربيت ٥٠٠٠ 

نيروى «جنتلمن» اعلام كرد.
واژه جنتلمن از نگاه خرازى بــه نيروهايى اطلاق 
مى شد كه «داراى جهان بينى و برخوردار از كيفيت 
در ســطح ملى» و به قول او «قابل نشان دادن به 
خارجه باشــند». خرازى معتقد بود «٩٨ درصد از 
آدم هايى كه ما در كشــور داريم قابل گذاشتن در 
ويترين نيستند و در استاندارد جهانى نمى توانيد آنها 

را به دنياى امروز عرضه كنيد!»
فارغ از آنكه بينــش خرازى تا چه حــد منطبق با 
واقعيات سياســى كشــور بود و اينكه سرنوشت 
«ندا» به كجا انجاميد و آيا توانست به جاى ٥٠٠٠ 
جنتلمن، ٥ جنتلمن تربيت كند يــا خير، يك چيز 
روشن است؛ اينكه جهان فوتبال هم بايد از جهان 
سياســت گرته بردارى كرده و شمايل فرضيه هاى 
سياســتمداران را با رنگ و لعاب جديد در صحنه 
ورزش پياده كند. كارى كه مورايس و ربيعى امروز 

در سپاهان و ذوب آهن در حال انجام آن هستند.

اين دو ســرمربى فوتبال با احزاب سياسى داخلى 
نسبتى ندارند. يكى از پرتغال آمده و ديگرى اگرچه 
در پايتخت متولدشده اما آنقدر جوان است كه شايد 
نزديك ترين دهه به شــكل گرفتن جهان بينى او، 
دهه ٨٠ شمسى باشــد (محمد ربيعى متولد سال 
١٣٦٠ اســت). پس رفتار و منش هيچ كدام از اين 
دو نفر قرار نيســت با ميزان علم سياست سنجيده 
شــود؛ اما جالب آن اســت كه اين دو نفر دقيقاً در 
مسيرى گام گذارده اند كه پيش تر، ديپلمات ها آن 
را طى كرده اند. هر دو آشــنا با ديپلماسى عمومى، 
هر دو واژه پرداز و واژه آفرين و البته هر دو جنتلمن. 
هر دو معتقد به اينكه علم و ادب آميخته با يكديگر 
بايد فرهنگ جامعه را در زمين ورزش منعكس كند 
و مهمتر اينكه، هم محمد ربيعى و هم ژوزه مورايس 
سخنگويان طبقه اى از جامعه ايران شده اند كه از آن 
در علم جامعه شناسى به مهمترين طبقه انسانى در 

كشور ما ياد مى شود.

جايگاه جنتلمن ها در زندگى طبقاتى
از منظر جامعه شناســى، «طبقه متوســط» از دل 
طبقات بالايى جامعه بيرون مى آيد و در نقش واسط 
بين طبقات پايين و بالا عمل مى كند؛ اما مهم آن كه 
طبقه متوســط از توانايى شكل دهى به كنش هاى 
طبقه پايين برخوردار است و اوست كه فرودستان را 

به بالاتر فرامى خواند.
نسبت طبقه متوســط با ورزش فوتبال در ايران به 
تاريخچه پيدايش اين رشته در كشور ما بازمى گردد. 
بيشــتر از يك قــرن پيــش، اين طبقــات پايين 
جامعه در جنوب كشــور بودند كه براى نخستين 
بار تحفه از فرنگ آمــده را در برگرفتنــد و آن را 
به چهارگوشه كشور گســترش دادند. بسيارى از 
قهرمانان فوتبال در ايــران (اگر نگوييم همه آنها) 
برآمده از خانواده هايى تنگدســت بودند كه كار با 
تــوپ را از زمين هاى خاكى محلات فقيرنشــين 
شهرها آغاز كردند. به همان نســبت، كسانى كه 
بازى اين بازيكنان را مى ديدند و برايشــان سوت 
و كف مى زدند هم عموماً وابســته به همين طبقه

 بودند.
با شكل گيرى طبقه متوسط و ارتباطى كه اين طبقه 
با بخش هاى فرودســت جامعه پيدا كرد، به تدريج 
فوتبال به فصل مشــترك تعامل طبقه متوســط 
و فرودستان تبديل شــد. حالا يك زبان مشترك 
ورزشــى توانســته بود بيرون از حلقه ثروتمندان، 
درصد بزرگى از جامعه را با يكديگر مرتبط سازد؛ اما 
اين ارتباط هيچ گاه به طور كامل برقرار نشد چنانكه 
مثلاً از ادبيات مورداستفاده طبقه متوسط شهرى و 
پردازش شخصيتى آنها هيچ نشانه و ردى در طبقه 
مادونشان (و ازجمله در بسيارى از فوتباليست ها و 

فوتبالدوستان) پيدا نشد.

گفتارهايى از جنتلمن ها
محمد ربيعى و ژوزه مورايس نمادهاى رفتار طبقه 
متوســط در ميان طبقه فرودســت (كليت فوتبال 
كشور اعم از بازيكن يا تماشاگر) هستند. چيزى كه 
ســرانجامش آموختن واژه پردازى مؤدبانه و رفتار 
توأم با احترام به كسانى اســت كه روزشان بدون 

ناسزا گفتن شب نمى شود.
اگر مورايس بعد از دربى اصفهان، حدود تماشاگران 
اصفهانــى را چنان بــالا مى برد كه معتقد اســت 

مهمترين تفاوت شــهرآورد اصفهان با مســابقه 
ســرخابى هاى تهرانــى در احترامــى اســت كه 
تماشاگران «شهرســتانى» به يكديگر مى گذارند، 
درواقع به آنها اين نكته را گوشزد مى كند كه فوتبال 
به ناحق محل ناسزا گفتن و ناسزا شنيدن شده است. 
اين ورزش ارزش هاى والاى زيادى در خودش دارد 
كه همچنان در پس پرده باقى مانده اســت اما بايد 

آشكار شود.
مورايس مى داند كه در دربى اصفهان نيز كم ناسزا 
از روى سكوها شنيده نشد اما اين شيوه كنشگرى 
طبقه متوسط است (و مورايس بازتوليد آن در ايران 
محسوب مى شود) كه در ادبيات مورداستفاده اش، 
از حداكثر ظرافت در واژه پردازى استفاده مى كند تا 
بتواند در انتقال پيام موفق تر عمل كند. اين موضوع 
در جاى جاى گفته هاى ربيعى در كنفرانس پس از 
بازى دربى هم نمايان است. همين ظرفيت به فعل 
درآمده دو ســرمربى ذوب آهن و سپاهان است كه 

صفت «جنتلمن» را برازنده آنها كرده است.

يادى از يك مكتب
روزگارى در ايران از باشــگاه «شــاهين» به نام 
«باشگاه روشــنفكران» ياد مى شد. اين باشگاه در 
تاريخ فوتبــال ما به جايگاهى دســت پيدا كرد كه 
از دل آن «مكتب شــاهين» ظهور كرد. به جرأت 
مى توان گفت تا امروز هيچ باشــگاهى در كشــور 
نتوانسته چون شاهين به معناى واقعى، مولود يك 
مكتب در فوتبال باشــد. جداى از مباحث حرفه اى 
ورزش، بى شك بخشى از اين شهرت به سيره اغلب 
بازيكنان اين باشگاه بازمى گشت كه شاهين را به 
كانون تدوين نظامنامه جنتلمنيسم در فوتبال ايران 

بدل كرده بودند.
امروز هم ما نياز به توليدات سالم يك باشگاه مثل 
شــاهين داريم؛ «ژن هاى خوب» كه فوتبال را از 
ورطه اى كه در آن ســقوط كرده رهايى ببخشد. از 
اصطلاح تازه ســاز «ژن خوب» در عالم سياست 
به مطايبه ياد مى شــود؛ اما در عالم ورزش چنين 
نيست. ژن هاى خوب ورزش، انسان هاى بااخلاق و 
جنتلمنى بوده و هستند كه نام نيك و روش و منش 
آنها ورد زبان هاست. آنها همواره از دل باشگاه هاى 
ريشه دار بيرون مى آمده اند و اگرچه در اقليت هستند 

اما اقليت سازنده، هويت ساز است.
امروز از نام پرويز دهدارى با احترام ياد مى شود. او 
هم از جنتلمن هاى ورزش برآمده از مكتب شاهين 
بود كه در زمان حياتش بى مهرى ديد اگرچه امروز 

بحق سمبل اخلاق در فوتبال ايران شده است.
دهدارى، طالبى، قطبــى، ربيعى، مورايس و ايويچ 
در گردونه «اقليت هويت ســاز» قــرار مى گيرند. 
گونه اى از مربيان فوتبال كــه نتيجه كنش گرى 
آنها در عرصــه ورزش، تشــكيل ســاختارهاى 
تأثيرگذار مبتنى بــر ويژگى هاى طبقه متوســط 

است.
گذرى بر نام و سيره سرمربيان تيم هاى ليگ برترى 
در اين دوره و دوره هاى پيشين به ما نشان مى دهد 
كه مانند اين نفرات شاخص كم داريم. فوتباليست 
– ديپلمات هايــى كــه ورزش را نه فقــط از قاب 
تاكتيك و تكنيك كه فراتر از اين منظر مى نگرند. 
فوتبال مــا زمانى قابل نشــان دادن به «خارجه» 
اســت كه اين اقليت ســازنده در اكثريــت قرار

 بگيرند.

مهران موسوى خوانسارى

برآمدن نداى طبقه متوسط از روى نيمكت زمين فوتبال

مورايس گفته بود كه دوست ندارد عيسى مرادى نيمكت نشين 
باشد؛ مهاجم زنجانى كه فصل قبل از خوشه طلايى ساوه با نظر 
سرمربى پرتغالى سپاهان به جمع طلايى پوشان اصفهانى ملحق 
شد و در ٥٢٩ دقيقه اى كه فرصت عرض اندام در ليگ را پيدا كرد 

٣ گل براى تيمش به ثمر رساند.
شــايد در نگاه اول اين آمار جالبى براى يك مهاجم در بالاترين 
سطح رقابت هاى باشگاهى فوتبال ايران به نظر نرسد اما مقايسه 
كارنامه كارى مرادى با بيلان كارى آقاى گل فصل گذشته ثابت 
مى كند كه چرا دستيار سابق آقاى خاص به مرادى اعتقاد داشته و 
مى خواسته شاگردش با جدايى از سپاهان فرصت بيشترى براى 

بازى پيدا كند.
عيسى مرادى فصل گذشــته در هر ١٧٦ دقيقه يك گل به ثمر 
رســانده درحالى كه همقطار هم اســتانىِ هم تيمى او كه كفش 
طلاى ليگ ٢٢ را هــم از آن خود كــرد در ٢٣١٩ دقيقه اى كه 
براى سپاهانى ها به ميدان رفت ١٣ بار توپ را به تور دروازه رقبا 
چســبانده بود؛ يعنى يك گل به ازاى هر ١٧٨ دقيقه. چه بسا اگر 
مرادى به اندازه مغانلو در تركيب طلايى پوشــان قرار مى گرفت 
حالا آقاى گلى در ليگ برتر در كنار آقاى گلى ليگ دسته دوم جزو 
افتخارات فردى اين بازيكن در كارنامه فوتبالى اش ثبت شده بود. 
عنوانى كه اين مهاجم ٢٦ ساله امسال اسبش را براى تصاحب آن 
زين كرده است و در اين خصوص رقابت تنگاتنگى با هم پستى 

زنجانى اش دارد.
سه هفته از ليگ ٢٣ گذشته و نام عيسى مرادى و شهريار مغانلو 

بــا ٢ گل در رده دوم برترين گلزنان ايــن رقابت ها 
قرارگرفته اســت. با اين تفاوت كه مهاجم ٢٦ ساله 
شــمس آذر اين تعداد گل را در ١٨٠ دقيقه حضور در 

تركيب اين تيم تازه ليگ برترى شــده به ثبت رسانده، 
اما مهاجم ٢٨ ساله ســپاهانى ها در ٢٦٠ دقيقه اى كه براى 

طلايى پوشان به ميدان رفته موفق شده دو بار براى اين 
تيم اصفهانى گل بزند؛ يعنــى مرادى در هر ٩٠ دقيقه 
و مغانلو در هر ١٣٠ دقيقه يك گل وارد دروازه رقباى 

تيم هايشان كرده اند.
جالب آنجاســت كه عملكرد عيســى مرادى درمجموع با رضا 
اسدى، ديگر مهره هجومى سپاهان كه ٣ گل در ٢٧٠ دقيقه به 
ثمر رسانده و فعلاً در كنار مسعود زائر كاظمينى در صدر گلزنان 
برتر ليگ قرارگرفتــه برابرى مى كند. همه اينها نشــان دهنده 
آن است كه مهاجم سابق ســپاهان يكى از اصلى ترين رقباى 
شاگردان سرمربى ســابق خود براى كسب كفش طلاى ليگ 

به شمار مى آيد.
پر بيراه نيست اگر مدعى شويم كه اين مهاجم جوان اگر به حرف 
ژوزه مورايس گوش نمى كرد و از جمع طلايى پوشان به صورت 
قرضى جدا نمى شد الآن پشت ترافيك شلوغ خط آتش سپاهان 
گير مى افتاد و هيچ بعيد نبود تا آخر فصــل حتى فرصتى براى 
حضور در مستطيل ســبز را هم پيدا نكند چه اينكه بخواهد با 
گل هاى خود براى شــمس آذر، هم در آسمان ليگ بدرخشد و 
هم تهديدى براى ســاير مهاجمان به خصوص هم پستى هم 

استانى هم تيمى سابقش به شمار آيد.

وقتى عيسى مرادى رقيب هم تيمى سابق خودش مى شود

ستاره سابق طلایی ها؛ آذرخش شمس آذر
هافبك تازه وارد ذوب آهن معتقد اســت اين تيم مرضيه غفاريان

اصفهانى رو به پيشــرفت قرار دارد و به مرور زمان 
قطعاً حرف هاى بيشترى براى گفتن خواهد داشت. 
محمداميــن كاظميان درباره تســاوى ذوب آهن 
مقابل پرسپوليس در هفته ســوم ليگ برتر، اظهار 
كرد: تيم ما جوان و خوب اســت. به اين دليل كه 
ما دير شروع كرديم كمى زمان مى برد هماهنگى 
بيشــترى كســب كنيم، وقتى به آن زمان برسيم 
قطعاً حرف هاى بيشــترى براى گفتــن داريم. ما 
توانســتيم بــازى خوبــى مقابل پرســپوليس به 
نمايش بگذاريم. شايد اگر صحنه گل پرسپوليس 
پيــش نمى آمد، ما مى توانســتيم برنــده از زمين 
خارج شــويم و دل هــواداران ذوب آهن را شــاد 

كنيم.
وى در پاســخ به اينكه آيا با توجه به تاكتيك اتخاذ 
شده كادر فنى ذوب آهن، معمولاً از نيمه دوم وارد 
زمين مى شود، گفت: صلاحديد كادر فنى تاكتيك 
تيم را تعييــن مى كند، اما به عنــوان بازيكن تمام 
تلاش را انجام مى دهم تا هفته هاى بعد از ابتدا در 

تركيب قرار بگيرم.
هافبك ذوب آهن در مورد اينكه چرا سبزپوشــان 
برخلاف رويه مرسوم ديگر تيم ها به اشتباه داورى 
روى گل پرسپوليس، واكنش شديدى نشان ندادند، 
تصريح كرد: تيم ما اخلاق مدار است و همه بازيكنان 

تلاش مى كنند كه تيم شــرايط بهتــرى را تجربه 
كند. وقتى يكى از بازيكنان محروم شــود به تيم 
لطمه مى خــورد، اما ما اهل اينطــور اعتراضات و 
شلوغ كارى هاى مرسوم نيستيم. اشتباه داورى هم 
بخشى از بازى اســت و نبايد داوران را تحت فشار 
قرار بدهيم. اميدواريم با آمدن VAR اين اشتباهات 
به حداقل ممكن برســد تا بتوانيم در آينده ميزبان 
خوبى در ليگ قهرمانان آسيا باشيم، وگرنه فوتبال 

ما عقب مى افتد.
كاظميان راجع به گمانه زنى ها درباره پيشــنهاد 

فولاد به محمد ربيعى سرمربى فعلى ذوب آهن، 
خاطر نشــان كرد: پاســخ به اين سئوال در 
حيطه وظايفم نيســت، اما اگر بخواهم نظر 
شــخصى خودم را بدهم با توجه به شــرايط 

تاكتيكى و بســته شــدن تيم ذوب آهن توسط 
ربيعى، بعيد مى دانم كه به اين پيشنهاد پاسخ مثبت

 بدهد. 
وى در ادامه افزود: نبايــد فراموش كرد ذوب آهن 
در ســال هاى اخير با دوران اوجــش كمى فاصله 
گرفته بــود. در حال حاضر باشــگاه و ربيعى قصد 
تغيير رويه  چند ســال اخيــر را دارنــد و در بازى 
پرسپوليس و ســپاهان نشــانه هاى كوتاه مدت 
اين تغييرات ملموس بود. تيم ما رو به پيشــرفت

 است.

    قطعاً ذوب آهن حرف برای گفتن دارد
كاظميان: 
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اداره كل بنياد مســكن انقلاب اســلامى اســتان اصفهان در نظر دارد 
مناقصه عمومى عمليات آســفالت معابر شهر ســميرم به شماره اسناد  
١٣٧٧٨٣٥  و شــماره مناقصه  ٢٠٠٢٠٠٥١٧٥٠٠٠٠٠٩  را از طريق سامانه 
تداركات الكترونيكى دولت برگــزار نمايد . كليه مراحل برگزارى مناقصه 
از دريافت اســناد مناقصه تا ارائه پيشــنهاد مناقصه گران و بازگشايى 
پاكت هــا از طريق درگاه ســامانه تداركات الكترونيك دولت (ســتاد) 
به آدرس  www.setadiran.ir  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه 
گران در صورت عدم عضويت قبلى ، مراحل ثبت نام در ســايت مذكور و 
دريافت گواهى امضاى الكترونيكى را جهت شركت در مناقصه محقق سازند. 

تاريخ انتشار مناقصه در سامانه تاريخ ١٤٠٢/٠٦/٠٤ مى باشد . 
مهلت زمانى دريافت اسناد مناقصه از سايت :

 از ساعت ١٦ روز  شنبه تاريخ ١٤٠٢/٠٦/٠٤  لغايت   ساعت ١٦ روز  چهارشنبه  
١٤٠٢/٠٦/٠٨

مهلت زمانى ارائه پيشنهاد :   ساعت ١٦ روز  سه شنبه  ١٤٠٢/٠٦/٢١ 
مهلت زمانى ارائه اصل ضمانتنامه :   پايان وقت ادارى  روز  ســه شــنبه  

١٤٠٢/٠٦/٢١
زمان بازگشايى پاكت ها : ساعت ٩صبح  روز  چهارشنبه  تاريخ  ١٤٠٢/٠٦/٢٢
اطلاعات تماس دســتگاه مناقصه گزار جهت دريافت اطلاعات بيشــتر 
در خصوص اســناد مناقصه و ارائه ضمانتنامــه  : آدرس  : اصفهان، كوى 
زمانــى ، اداره كل بنياد مســكن انقلاب اســلامى اســتان اصفهان

  و تلفن : ٠٣١٣٦٢٨٨٠٨٥

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای 

اداره کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان

نوبت دوم

ساسان اكبرزاده

پانزدهمين نمايشگاه بين المللى متالورژى، فولاد ريخته گرى ماشين آلات و صنايع وابسته 
در چهارمين روز شهريور ماه در اصفهان به كار خود پايان داد. در آخرين روز اين نمايشگاه، 
مديرعامل فولاد مباركه در بازديدى ١/٥ ساعته از بخش هاى مختلف، از هلدينگ هاى 

شركت فولاد مباركه بازديد كرد.
در پايان اين بازديد قرار شده بود مديرعامل شركت فولاد مباركه در صحن نمايشگاه و 
مقابل لوگو اين شــركت در جمع محدود خبرنگاران كه به نمايشگاه دعوت شده بودند، 
ارزيابى خود را بيان كند كه بخواست خبرنگاران و به دليل اينكه صداى بلندگوى نمايشگاه، 
مانع كار خبرنگاران مى شد با همت برگزاركننده اين نمايشگاه، ارزيابى مديرعامل شركت 

فولاد مباركه در سالن جلسات نمايشگاه به خبرنگاران ارائه شد.
خبرنگاران كه موقعيت را مناسب ديدند اين گفت وشنود خلاصه را به يك نشست خبرى 
تبديل و خواستار پاســخگويى مديرعامل شــركت فولاد مباركه شدند كه محمدياسر

 طيب نيا نيز با سعه صدر پاسخگوى سئوالات آنان بود.
مديرعامل شركت فولاد مباركه در اين نشست گفت: امروز ١٣٢ پروژه ريزودرشت فعال 
در فولاد مباركه داريم كه بخشى از اين پروژه ها از گذشته باقى مانده بود كه به بهره بردارى 

مى رسد ولى در حقيقت ما به دنبال ابر پروژه هايى چون نيروگاه و... هستيم.
محمدياسر طيب نيا اظهار اميدوارى كرد پروژه نيروگاه كه ١/٥ سال پيش شروع شده تا 

هفت ماه آينده به بهره بردارى برسد.
وى ميدان گازى را در حال نهايى شــدن قرارداد اعلام كرد و از پروژه نورد گرم به عنوان 

پروژه اى يادكرد كه عمليات اجرايى آن در همين دولت آغازشده است.
نيروگاه خورشيدى، پروژه انتقال آب از درياى عمان و ... از ديگر ابر پروژه هايى بود كه وى 

از آنها نام برد كه در حال اجراست و اظهار اميدوارى كرد كه همه ابر پروژه ها تا پايان اين 
دولت به بهره بردارى برسد.

مديرعامل شركت فولاد مباركه بابيان اينكه مسئله اصلى ما آب است گفت: براى ارزآورى 
بايد به سوى توسعه هاى آب هاى آزاد رفت چون انتقال آب، ساده تر از انتقال صنعت است. 
اين در حالى است كه مصرف ٨٠ درصد ورقه هاى ما در نيمه شمالى كشور است كه اگر در 

جنوب بود هزينه هاى بسيار سنگينى داشت.
طيب نيا فولاد مباركه را يك صنعت پاك دانســت و افزود: قول مى دهم، در بحث رفع 
آلايندگى در دو سال آينده نمونه شويم. همچنين در حوزه محيط زيست در فولاد مباركه 
جاى نگرانى نيست و امروز ٢/٣ ميليارد يورو براى اجراى پروژه هاى محيط زيستى در فولاد 
مباركه سرمايه گذارى شده است.  وى خاطرنشــان كرد: امروز نيروگاه سيكل تركيبى از 
شرايط بسيار خوبى برخوردار است و اين اتفاق بسيار بزرگى است كه در مدت ١٧ ماه اين 
نيروگاه در مدار توليد باشد كه يك موفقيت به شمار مى رود. ولى بااين همه با توجه به اينكه 
همه ما مصرف گرا هستيم بايد فرهنگ مصرف بهينه انرژى در مصارف صنعتى، خانگى و 

... ترويج يافته و در اين راستا رسانه ها يارى گر و همراه باشند.
طيب نيا اين را هم گفت كه: اگر اين فرهنگ سازى در استفاده از انرژى به مردم صورت 

نگرفته و مردم توجيه نشوند، مصرف بى رويه انرژى آسيب زا خواهد بود.
وى بابيان اينكه اغلب پروژه هاى فولاد مباركه در حوزه هاى مختلف برق، انرژى و ... جنبه 
حفظ منابع سهامداران و استفاده از ظرفيت ها و مسئوليت اجتماعى دارد اظهار كرد: دو سال 

است هزينه احداث نيروگاه را تأمين مى كنيم.
مديرعامل شــركت فولاد مباركه مى گويد: سال گذشــته فولاد مباركه عليرغم همه 
مشكلات، سودآورى خوبى داشته و ما در برابر هر بحرانى آمادگى براى رفع آن داريم و 
پيش بينى مى شود امسال شرايط بهترى داشته باشيم. اين در حالى است كه محصولات 

فولاد مباركه داراى ارزش افزوده بالاست و ما در خاورميانه دست برتر راداريم و همواره 
توانسته ايم تهديدات را به فرصت مبدل سازيم.

طيب نيا در پاسخ به سئوالى در زمينه شايعات پيرامون حيف وميل در گذشته هم گفت: 
اصولاً اين نگاه كه همه دست اندركاران در صنايع و ... در حال حيف وميل هستند بايد تغيير 

كند كه رسانه ها هم در اين زمينه نقش اساسى بايد ايفا كنند.
وى وظيفه فولاد مباركه را توزيع ثروت برشمرد و گفت: ما در شركت فولاد مباركه براى 
توزيع ثروت برنامه داريم كه اين خود در زمره مسئوليت اجتماعى مطرح است. همچنين 

در حوزه فعاليت هاى ورزشى ما مسئوليت اجتماعى را انجام مى دهيم.
طيب نيا اشاره اى هم به جذب نيروى جديد در فولاد مباركه داشت و گفت: سال گذشته 
اقدامات براى جذب بيش از ١١٠٠ نفر انجام شــد و كارهاى لازم براى اين امر در فولاد 
مباركه صورت پذيرفته كه مى توان از آن به عنوان بزرگ ترين جذب نيرو در صنايع كشور 

يادكرد.
وى به حوزه اكتشاف هم پرداخت و گفت: حوزه اكتشاف در كشور جاى كار بسيار دارد و 
درصورتى كه دولت بستر لازم را فراهم سازد مى توانيم در استخراج معادن سرمايه گذارى 
كنيم. البته امروز ما از طريق مزايده در محدوده هاى كوچك شركت كرده ايم ولى بازهم 
مى گويم آمادگى داريم اگر دولت بستر لازم را مهيا سازد در استخراج معادن سرمايه گذارى 

كنيم.
مديرعامل شــركت فولاد مباركه گفت: امروز ٩٠ درصد تجهيزات و قطعات را در فولاد 
مباركه بومى سازى كرديم و سال گذشته ٥ هزار ميليارد تومان براى اين امر از ٦٠٠ شركت 
دانش بنيان كه بخشى به ريسك پذيرى ساخت تجهيزات و... بوده است حمايت شد و حتى 
با اين شركت هاى دانش بنيان در اين زمينه قرارداد پنج ساله منعقد مى كنيم و اين حوزه 

فعاليت در فولاد مباركه نهادينه شده است.

طيب نيا از بازديد شش هزار گردشگر به صورت تور صنعتى از فولاد مباركه از اول امسال 
تاكنون خبر داد و گفت: ما براى گردشــگرى در صنعت، مدل تعيين كرده و آن را توسعه 
خواهيم داد تا همه اقشار و مديران سازمان ها در قالب «راهيان پيشرفت» از آن استفاده 
كنند. وى گفت: اميدداريم همه پروژه هاى بزرگ فولاد مباركه كه به ابر پروژه ها معروف 

 شده اند با اقداماتى كه صورت گرفته تا پايان دوره جديد، به بهره بردارى برسند.
***

بهرام ســبحانى، رئيس انجمن توليدكنندگان و مصرف كنندگان كشور هم كه در اين 
نشست شركت كرده بود گفت: واقعيت آن است كه به فولاد مباركه به صورت مستقيم و 

غيرمستقيم فشار آورده مى شود.
وى ادامه داد: خوشبختانه يا متأسفانه اين معيار در فولاد مباركه يك استثناست و معمولاً 
مجموع ســرمايه گذارى در فولاد مباركه ديده نمى شود و فقط سودآورى آن را مى بينند 
اين درحالى  است كه بقيه شــركت هاى فولاد ما روى لبه تيغ قرار دارند و بايد مشكلات 
به مسئولان منعكس گردد و اگر قرار است محدوديت گازى در صنايع وجود داشته باشد 
و براى آنها اعمال شود در نخستين گام نبايد شــير گاز فولاد مباركه بسته شود تا به اين 

شركت فشار آيد.
***

مهدى طغيانى، نماينده مردم اصفهان در مجلس شوراى اسلامى هم در چهارمين و آخرين 
روز نمايشگاه در پايان بازديد از غرفه شــركت فولاد مباركه و شركت هاى وابسته آن به 
خبرنگاران گفت: شركت فولاد مباركه اجراى سيكل تركيبى و نيروگاه خورشيدى را بسيار 

خوب انجام داده ولى كار مطالعاتى همچنان بايد انجام شود.
وى گفت: امروز سياست گذارى در مديريت مصرف به نتيجه نرسيده و اگر مديريت عرضه 

و تقاضا نباشد فعاليت هايى كه صورت مى گيرد بيشتر جنبه مسكّن را دارد.

مديرعامل فولاد مباركه تأكيد كرد؛

فولاد مباركه مى تواند در استخراج معادن سرمايه گذارى كند


